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ZAPISNIK SA 28. RADNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO  

ODRŽANE 28.08.2013.GODINE 

Sjedinici su prisustvovali poslanici/zastupnici: 
 
SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BIH 
1.Brigić Ivan 
2.Srna- Bajramović Segmedina 
3.Efendić Faruk 
4.Fazlija Nedžad 
5.Hajdarević Hadžem 
6.Malić Mirjana 
7.Papo Edina 
 
STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE BIH 
1.Ademović Kemal 
2.Alić Haris 
3.Čomor Eldar 
4.Konaković Elmedin 
5.Zukić Amir 
6.Dževad Hodžić 
 
SAVEZ ZA BOLJU BUDUĆNOST 
1.Rađo Dževad 
2.Naser Nabil 
3.Filipović Selma 
4.Izudin Bajrović 
5.Solaković Adnan 
6.Ademović Kenan 
  
BOSANSKOHERCEGOVAČKA PATRIOTSKA STRANKA - Sefer Halilović 
1.Backović Zaim 
 
NAŠA STRANKA- NOVA SOCIJALISTIČKA PARTIJA- Zdravko Krsmanović 
1.Kojović Predrag 
2.Tarik Haverić 
 
NARODNA STRANKA RADOM ZA BOLJITAK 
1.Čardžić Damir 
 
BOSS- Mirnes Ajanović 
1.Radeljaš Esed 

SOCIJALDEMOKRATSKA UNIJA 

1. Mujo Hošić   

SAMOSTALNI POSLANICI/CE 
1.Zeković Enes 
2.Jurić Mira 
3.Sabahudin Hodžić 
3.Mehmedić Besim 
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5.Mulaosmanović Fikreta 
6.Pindžo Mirsad 
 
 
 

Predsjedavajuća Mirjana Malić je pozdravila  uvažene kolege i kolegice poslanike, 
premijera i članove Vlade i sve uvažene goste, od predstavnika opština, javnih ustanova, 
nevladinih organizacija, udruženja Sindikata, predstavnike Međunarodne zajednice, kao i 
medije i otvorila rad na 28. Radnoj sjednici Skupštine Kantona Sarajevo. 
 
 

Predsjedavajuća Mirjana Malić je informisala da prema elektronskoj evidenciji, sjednici 
prisustvuje 29 poslanika, što je dovoljan broj za punovažan rad i odlučivanje.  
Izostanak sa ove sjednice pravdali su sljedeći poslanici: Hanka Vajzović, Munir Talović, 
Branimir  Crnogorac i Amor Mašović. 
 
 
Prijedlog dnevnog reda 28. Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo utvrdio je Kolegij 
Skupštine na sjednici održanoj dana  26.06.2013 .godine. 
 
Na osnovu člana 73. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo („Službene  novine Kantona 
Sarajevo“ – (Drugi novi prečišćeni tekst, br: 41/12 i 15/13), Kolegij Skupštine Kantona 
Sarajevo, dana 04.07.2013.godine, prihvatio je zahtjev Vlade Kantona Sarajevo i Komisije za 
izbor i imenovanja i administrativna pitanja, da se Prijedlog dnevnog reda 28. Radne 
sjednice,  dopuni sa sljedećim tačkama: 
 

1. Prijedlozi odluka o: 
a) Razrješenju Nezavisnog odbora za izbor i reviziju Policijskog komesara; 
b) Imenovanju Nezavisnog odbora za izbor i reviziju Policijskog komesara; 

(Razmatraće se kao tačka 3. Dnevnog reda); 
2. Prijedlog odluke o zaduženju Kantona Sarajevo u iznosu od 10.000.000,00 KM; 

(Razmatraće se kao tačka 4. Dnevnog reda); 
3. Prijedlog zakona o izmjeni i dopunama Zakona o organizaciji i djelokrugu organa 

uprave i upravnih organizacija Kantona Sarajevo; (Razmatraće se kao tačka 5. 
Dnevnog reda) 

4. Donošenje  odluke u vezi zahtjeva za neopozivom ostavkom ministra Ministarstva za 
obrazovanje, nauku i mlade Damira Marjanovića; (Razmatraće se kao tačka 10. 
Dnevnog reda) 

5. Prijedlog odluke o razrješenju zamjenika pravobranioca Pravobranilaštva Kantona 
Sarajevo; (Razmatraće se kao tačka 11. Dnevnog reda) 

6. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan za 2013. 
godinu JU Dom zdravlja Kantona Sarajevo;(Razmatraće se kao tačka 17. l Dnevnog 
reda) 

7. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan za 2013. 
godinu Stomatološkog fakulteta sa klinikama u Sarajevu; (Razmatraće se kao tačka 
17.m Dnevnog reda) 

8.  Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju JU Dom zdravlja Kantona Sarajevo za 
2012. godinu; (Razmatraće se kao tačka 18.Dnevnog reda) 

 
 

Nadalje, predsjedavajuća je informisala da je termin za današnje održavanje sjednice 
utvrdio  Kolegij na sjednici održanoj početkom augusta, 07.08.2013.godine te je izrazila 
žaljenje što nije prisustvovala tom sastanku jer se nalazila u Sarajevu iako je bila na 
godišnjem odmoru.  
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Prije utvrđivanja Dnevnog reda, predsjedavajuća je podsjetila da se na prethodno 
zakazanoj 28. sjednici, već se izjašnjavalo o Prijedlogu zakona o izmjenama Zakona o 
sudskim taksama, po hitnom postupku, te da je tu glasalo 28 poslanika ZA, jer se radi o 
nepohodnim izmjenama zakona u vezi sa odlukom Ustavnog suda. Predsjedavajuća je 
dobila saglasnost poslanika da je njihovo prethodno izjašnjavanje po ovom zakonu validno.  

Prije samog utvrđivanja dnevnog reda poslanik Faruk Efendić se obratio Skupštini 
informišući o nemilom događaju koji se desio 12.08.2013.godine u zgradi Kantona Sarajevo, 
gdje je fizički napadnut uposlenih Kantona Sarajevo navodno od strane građanina Semira 
Halilovića. Poslanik je tražio od premijera, ministra MUP-a, i nadležnih službi da Skupštini 
odmah dostave detaljnu informaciju ili da Skupštinu usmeno upoznaju o ovom događaju. 
Nakon obraćanja poslanika Efendića za riječ su se još javili i premijer Kantona Sarajevo 
Suad Zeljković, poslanik Damir Čadržić, dopredsjedavajući Ivan Brigić i poslanik Elmedin 
Konaković,osudivši ovakve ispade te tražeći također dodatne informacije. 

 
 
Predsjedavajuća je naglasila da je sekretar je primio k znanju sve te da se nada da će  do 
kraja  zasjedanja dobiti relevantne informacije. Uslijedilo je utvrđivanje dnevnog reda. 
 
 
Skupština Kantona Sarajevo je jednoglasno (31 “za”) za 28. Radnu sjednicu usvojila sljedeći  
 
DNEVNI RED: 
 

1. Poslanička pitanja, inicijative i odgovori; 
2. Informacija o stepenu realizacije skupštinskih zaključaka za čiju je realizaciju 

zadužena Vlada Kantona Sarajevo; 
3. Prijedlozi odluka o: 

a. Razrješenju Nezavisnog odbora za izbor i reviziju Policijskog komesara; 
b. Imenovanju Nezavisnog odbora za izbor i reviziju Policijskog komesara; 

4. Prijedlog odluke o zaduženju Kantona Sarajevo u iznosu od 10.000.000,00 KM 
5. Prijedlog zakona o izmjeni i dopunama Zakona o organizaciji i djelokrugu organa 

uprave i upravnih organizacija Kantona Sarajevo – skraćeni postupak 
6. Prijedlog zakona o izmjenama Zakona o sudskim taksama-hitni postupak; 
7. Prijedlog zakona o prenošenju nadležnosti za donošenje Zakona o tužilaštvu Kantona 

Sarajevo-skraćeni postupak; 
8. Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o pozorišnoj djelatnosti; 
9.Nacrt zakona o platama i naknadama članova organa upravljanja i drugih organa  

kantonalnih javnih preduzeća; 
10.Donošenje  odluke u vezi zahtjeva za neopozivom ostavkom ministra Ministarstva za 

obrazovanje, nauku i mlade Damira Marjanovića 
11.Prijedlog odluke o razrješenju zamjenika pravobranioca Pravobranilaštva Kantona 

Sarajevo 
12.Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o preuzimanju prava osnivača Fonda Kantona 

Sarajevo "IKRE"; 
13.Izvještaj o radu Fonda Kantona Sarajevo za stipendiranje i školovanje djece boraca, 

poginulih boraca i poginulih civila- žrtava rata „IKRE“ sa izvještajem o finansijskom 
poslovanju za 2012. godinu; 

14.Izvještaj o radu Fonda Kantona Sarajevo za izgradnju i očuvanje grobalja šehida i 
poginulih boraca, memorijalnih centara i spomen-obilježja žrtava genocida za period 
01.01.-31.12.2012.godine i Izvještaj o finansijskom poslovanju za period 01.01.-
31.12.2012.godine; 

15.Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju, na koje je predhodno dato mišljenje 
ovlaštenog revizora, Kantonalnog stambenog fonda Sarajevo za 2012. godinu; 

16.Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju, na koje je predhodno dato mišljenje 
ovlaštenog revizora, Fonda Kantona Sarajevo za izgradnju stanova za članove 
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porodica šehida i poginulih boraca, ratne vojne invalide, demobilizirane borce i 
prognane osobe za 2012. godinu; 

17.Prijedlozi  odluka o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan Javnih  
ustanova iz oblasti zdravstva i to: 

a) Zavod za javno zdravstvo Kantona Sarajevo za 2013. godinu;  
b) Zavod za zdravstvenu zaštitu žena i materinstva Kantona Sarajevo za 2013. godinu; 
c) Zavod za alkoholizam i druge toksikomanije Kantona Sarajevo za 2013. godinu; 
d) Opća bolnica „Prim. dr Abdulah Nakaš“ za 2013. godinu;  
e) „Apoteke Sarajevo“ za 2013. godinu;  
f) Zavod za sportsku medicinu Kantona Sarajevo za 2013.godinu;  
g) g)Zavod za zaštitu zdravlja studenata Univerziteta u Sarajevu za 2013.godinu;  
h) Psihijatrijska bolnica Kantona Sarajevo za 2013. godinu;  
i) Zavod za medicinu rada Kantona Sarajevo za 2013.godinu;  
j) Zavod za hitnu medicinsku pomoć Kantona Sarajevo za 2013.godinu; 
k) Zavod za zdravstvenu zaštitu zaposlenika MUP-a Kantona Sarajevo; 
l) JU Dom zdravlja Kantona Sarajevo 
m) Stomatološki fakultet sa klinikama u Sarajevu;  

18.Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju JU Dom zdravlja Kantona Sarajevo za 2012. 
godinu 

19. 
a) Izvještaj o poslovanju KJU „Disciplinski centar za maloljetnike“ za 2012. godinu 

(Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2012. godinu) sa 
prilozima; 

b) Program rada sa Finansijskim planom KJU „Disciplinski centar za maloljetnike“ za 
2013.godinu; 

20. 
a) Izvještaj o poslovanju JU „Terapijska zajednica – Kampus Kantona Sarajevo“ za 

2012. godinu (Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2012. 
godinu) sa prilozima; 

b) Program rada sa Finansijskim planom JU „Terapijska zajednica – Kampus 
Kantona Sarajevo“ za 2013.godinu; 

21. 

a) Izvještaj o poslovanju JU „Kantonalni centar za socijalni rad“ za 2012. godinu    
(Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2012. godinu) sa 
prilozima; 

b) Program rada sa Finansijskim planom JU „Kantonalni centar za socijalni rad“ za 
2013.godinu; 

22. 
a) Izvještaj o poslovanju KJU „Porodično savjetovalište“ za 2012. godinu (Izvještaj o 

radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2012. godinu) sa prilozima; 
b) Program rada sa Finansijskim planom KJU „Porodično savjetovalište“ za 

2013.godinu; 

23. 
a) Izvještaj o poslovanju KJU „Gerontološki centar“ za 2012. godinu (Izvještaj o radu sa 

Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2012. godinu) sa prilozima; 
b) Program rada sa Finansijskim planom KJU „Gerontološki centar“ za 2013.godinu; 

24. 
a) Izvještaj o poslovanju KJU Dom za djecu bez roditeljskog staranja za 2012. godinu 

(Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2012. godinu) sa 
prilozima; 

b) Program rada sa Finansijskim planom KJU „Dom za djecu bez roditeljskog 
staranja“ za 2013. godinu 
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25. 
a) Izvještaj o poslovanju KJU „Dom za socijalno zdravstveno zbrinjavanje osoba sa 

invaliditetom i drugih osoba“ za 2012. godinu (Izvještaj o radu sa Izvještajem o 
finansijskom poslovanju za 2012. godinu) sa prilozima; 

b) Program rada sa Finansijskim planom KJU „Dom za socijalno zdravstveno 
zbrinjavanje osoba sa invaliditetom i drugih osoba“ za 2013.godinu; 

26. Izvještaj o izvršenju sankcija u Kantonu Sarajevo za 2012.godinu; 
27.Izvještaj o stanju u oblasti zapošljavanja u Kantonu Sarajevo za 2012.godinu; 
28.Studija o zdravstvenom stanju stanovništva, higijenskim prilikama i zdravstvenoj 

djelatnosti u Kantonu Sarajevo u 2012. godini, sa Mišljenjem Ministarstva zdravstva i 
Prijedlogom mjera za poboljšanje zdravstvenog stanja stanovništva i higijenskih prilika 
na Kantonu Sarajevo; 

 
Kao informativni materijal, ja bih vas podsjetila, jer je to bilo davno, dostavljena Vam je: 

- Izvještaj o radu Upravnog inspektorata za period od 01.01. do 31.12.2012. godine. 
- Informacija o radu Kantonalnog suda u Sarajevu za 2012. godinu 
- Informacija o radu Općinskog suda u Sarajevu za 2012. godinu 
- Informacija o radu udruženja koja se finansiraju i sufinansiraju iz budžeta Ministarstva 

za rad, socijalnu politiku, raseljena lica i izbjeglice Kantona Sarajevo, 
- I pismo gđe Amile Omersoftić, koje ste danas zatekli na klupama, a koje se odnosi na 

odluku Vlade o poskupljenju vode.  
 
 
  
Prije prelaska na prvu tačku dnevnog reda predsjedavajuća je pozvala poslanike da se 
izjasne o Zapisniku sa 26. Radne sjednice održane 29.04.2013. 15.05.2013. i  29.05.2013. 
godine 
 
Zapisnik sa Stenogramom 26. Radne sjednice dostavljeni su poslanicima uz poziv za 
sjednicu. 
 
Bez primjedbi, Skupština je jednoglasno (28 “za”) potvrdila Zapisnik sa 26. Radne sjednice 
Skupštine Kantona Sarajevo održane 29.04.2013, 15.05.2013 i  29.05.2013. godine. 
 
Nakon izjašnjavanja po zapisniku predsjedavajuća je informisala da će se tačka dnevnog 
reda Poslanička pitanja, inicijative i odgovori održati u dva dijela, obzirom da u 10,45 sati se 
odaje pošta stradalim građanima kod Tržnice Markale. 
 
Uslijedila je realizacije prve tačke dnevnog reda. 
 
AD - 1. 
 
POSLANIČKA PITANJA, INICIJATIVE I ODGOVORI 
 
Dio odgovora na poslanička pitanja, poslanici su dobili uz poziv za sjednicu, dio u 
dopunskom materijalu, a dio i pred samu sjednicu. 
 
Predsjedavajuća Mirjana Malić je pozvala da se prvo prijave poslanici sa komentarima na 
odgovore a zatim svi oni koji žele postavljati nova pitanja i pokretati nove inicijative. 
 
Komentare na odgovore imali su kako slijedi: 
 
 
Poslanik Nedžad Fazlija: “Zahvaljujem predsjedavajuća. Pozdravljam sve prisutne kao i 
građane Kantona Sarajevo koji nas prate. Uvjeren sam da jedan dio zastupnika ovog našeg 
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skupštinskog saziva također dijeli moje mišljenje. Kada su u pitanju zastupnička pitanja i 
inicijative, na to ne gledamo kao na nešto čime bi se trebalo mjeriti aktivnost i skupštinsku 
prilježnost ovdje prisutnih zastupnika. Svakim svojim pitanjem želim ukazati na mnoge 
probleme oovga Kantona i njegovih građana te potaknuti izvršnu vlast da se odgovorno 
uhvati u koštac s nastalim i kontinuiranim problemima. Problemi se rješavaju, moraju se 
rješavati, ne smiju se gurati pod stranačke, ideološke ili kakve druge tepihe. Iz tog razloga 
naša postavljena pitanja i inicijative očekujemo i primjerene odgovore. I to u vremenskom 
roku koji je propisao Poslovnik ove Skupštine. Međutim uvidom u statistiku najviše 
neodgovorenih pitanja imaju sljedeći poslanici, gospodin Zaim Backović 8, gđa Segmendina 
Srna Bajramović 10, Faruk Efendić 9, Nedžad Fazlija 8, Dževad Rađo 7 itd. Da ne nabrajam. 
Konkretno, evo ja već mjesecima postavljam pitanja i očekujem primjerene odgovore na njih. 
Za ovu skupštinu izdvojit ću samo neka na koja nisam dobio adekvatan odgovor ili nisam 
uopšte dobio odgovor. Podsjećam ministra Kozadru da mi nije odgovorio na pitanje vezano 
za povećanje plaća, kako poslanicima i članovima Vlade, tako i budžetksim korisnicima. 
Minsitar Bubica mi je na moju inicijativu zaštite Vilsonovog šetališta i upoznao me kakve su 
zakonske i podzakonske procedure i propisi, načini mogućnosti postavljanja saobraćajnih 
znakova, prava i obaveze vlasnika spornog prostora itd. Međutim, poštovani ministre, kao 
zastupnik bih trebao, a i ne moram znati sve što ste vi napisali u odgovoru na moju inicijativu. 
Nisam to od vas tražio. Kao zastupnik  pokrenuo sam jednu inicijativu a vaše je kao izvršni 
organ ove zakonodavne vlasti bilo da je sprovedete i da osigurate da sva pravna i fizička lica 
urade svoj dio posla. Ako ste naveli da je vlasnik zemlje dužan spriječiti parkiranje na svom 
posjedu, onda vi kao izvršni organ treba da to osigurate, a ne da meni kao zastupniku 
odgovarate kakva je procedura i koji su načini. Ovako izgleda da vam je jedino bilo važno da 
vi ili neko iz vaših službi otalja posao za koji je zadužen. I na kraju, moje treće pitanje koje 
sam postavio, još prije više od pola godine, a odnosi se na nezakonito imenovanje UO i NO 
iz oblasti zdravstvenih ustanova. Ministre Lokmiću, po ne znam koji put vas pitam kada ćete 
nam dostaviti traženu dokumentaciju o ovim imenovanjima. Šta krijete, zašto krijete, od koga 
krijete? Pretpostavljam da je na moja postavljena pitanja i pitanja drugih zastupnika ponekad 
teško dati odgovor, pogotovo ako se iza tih odgovora kriju neke zakulisne, nezakonite, 
nepotističke radnje, pa tako i za ovo što sam vas pitao. Pretpostavljam da nećete da mi 
dostavite traženu dokumentaciju jer ste bez imalo stida i vi kao i drugi članovi tzv. Ekspertske 
vlasti Kantona Sarajevo imenovali svoju ženu u UO Zavod za zaštitu žena i materinstva, a iz 
tog UO izbacili ste doktoricu Radu Rakić. Rekao bih doktoricu instituciju, koja je liječila pola 
Sarajki i na čiji rad su dolazile samo lijepe riječi i pohvale. Ne samo da ste svoju suprugu 
imenovali u spomenuti UO, nego ste tom vrstom osionosti i bahatosti poremetili nacionalni 
balans upravljačkih struktura. Pa čaki ni to vam nije bilo dovoljno, nego ste opet ministre 
Lokmiću vlastitu suprugu imenovali u NO ZZO. Ako niste htjeli odgovoriti na moje 
zastupničko pitanje, izvolite odgovorite zastupnicima i javnosti.” 
 
Poslanik Dževad Rađo: ”Pozdravljam vas i sve one koji prate današnju našu sjednicu. Želio 
bih da prokomentarišem jedini odgovor koji sam dobio u ovoj godini, a da ne ponavljam, 
kolega Fazlija je rekao koliko sam postavio pitanja, i ja bih dodao tu, bile su još tri inicijative. 
Bilo je potrebno i neophodno da se ova Skupština izjasni o inicijativama, makar tako 
Poslovnik predviđa. Međutim nikada nije došlo na dnevni red. Želim da se zahvalim gdinu 
ministru Pećancu Nerminu, MUP-a, koji je evo kroz ovaj odgovor prekinuo politikantstvo i 
prekinuo je jalove rasprave oko povratka na psoao decertificiranih policajaca. Znači, ono što 
se raspredalo 2006 godine do dana današnjeg definitivno je neizvodivo i tim ljudima treba 
reći da to ne mogu ostvariti, odnosno to je rečeno u ovom dopisu, do eventualne izmjene 
zakona gdje bi oni došli u mogućnost da to rade. Prema tome, meni je drago da stavljena 
tačka na i, i ono politikanstvo u smislu prikupljanja nečijih sipmatija, odnosno ljudi koji su 
decertificirani i ovih sipmatija us mislu glasanja za pojedine političe opcije. Vrlo važno pitanje 
sam postavio i od ovih 7 neodgovorenih insisitiram već evo treću skupštinu da mi se 
odgovori na pitanje šta je sa sredstvima iz vodne naknade koja je deginisana zakonom? gdje 
se troši, na koji način i jednostavno inicijativa je bila u sklopu tog pitanja da mi se konačno 
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odgovori šta je sa odgvorima odnosno sa pitanjima koje tražim više o pola godine? Hvala 
lijepo.” 
 
Poslanik Mirsad Pindžo: ”Pozdravljam sve prisutne na današnjem zasjedanju kao i one koji 
zasjedanje prate putem malih ekrana. ja izražavam nezadovoljstvo, evo treći put. Promijenile 
su se dvije Vlade ovo je treća, a ja postavio pitanje krajem februara 2012 koje se odnosi na 
primjenu Zakona o koncesijama i Zakona o javno privatnom partnerstvu koje je prethodna 
većina i Vlada najavljivala kao izlaz iz krize i rješenja svih problema u kantonu. I evo treća 
Vlada, nadam se da će mi ona odgovoriti, ove prethodne dvije nisu htjele, da vidimo stvarne 
efekte toga zakona. Vrlo jasno i precizno sam postavio to pitanje. I danas izražavjući 
nezadovoljstvo što nisam uopšte dobio odgovora, i nadom da će ova treća Vlada konačno se 
udostojiti da odgovori, ovo pitanje samo proširujem da se ti podaci koje sam tada zatražio 
dostave i za 2013 jer je prošlo previše vremna sa ukupnim podacima, o ukupno obračunatim 
naknadama po tim zakonima za sve privredne subjekte, št aje od toga naplaćeno i koliki su 
dugovi po svakom privrednom subjektu. To je nezadovoljstvo pitanjem. 
Moram malo i zloupotrijebiti ovu iskreno govorinicu, prošli put sam rekao da ne postavljam 
pitanja zbog CCI-a. Obzirom da se ovih dana vodi prilična kampanja za ovaj njihov virtualni 
parlament u kome ja evo javno kažem neću da učestvujem, neću da ulazim u taj kabinet da 
se s njima dopisujem, ali sam izašao na tu web stranicu iz čiste radoznalosti da vidim šta je 
to. I onda sam se prilično neugodno iznenadio kada sam vidio kada sam kliknuo svoje ime i 
vidio tamo da je moja plaća 4.100,00 KM. A onda sam uštao i kod drugih kolega da vidim i 
vidim nema uopšte tog podatka. Samo kod mene. Da li slučajno ili ne, ne znam. Pošto je 
ovdje predstavnik CCI-a ja ga pozivam da ovim svojim poslodavcima koji ga plaćaju prenese 
da napišu tačan podatak o iznosu primanja jer javna je tajna, do sada sto puta u medijima 
objavljena kolika su primanja zastupnika u Skupština Kantona Sarajevo,u suprtonom ću ih 
tužiti d ami nadoknade štetu jer je to blizu 2000 KM razlike. Morat će mi to platiti i za štetu 
koju su mi nanijeli na taj način. Jer ne mislim da je slućajno, jer ništa u ovom svijetu se ne 
dešava slučajno pa ni to. Izvinjavam se što sam zoupotrijebio govornicu ali ovo sam morao 
reći. Hvala vam lijepo.” 
 
Dopredsjedavajući Naser Nabil: “Hvala gospođo predsjedavajuća, dopredsjedavajući, 
uvaženi premijeru, članovi Vlade, uvažene kolegice i kolege zastupnici, dragi gosti i građani 
Kantona Sarajevo, toplo vas selamim i pozdravljam. Ja ne znam po koji put ću insistirati i 
tražiti odgovor na moje pitanje. Ovo je već 7 Skupština koja se održava od one 22. danas 
smo na 28. i tražim odgovor na moje pitanje vezano za kapitalna ulaganja plana ZZO 
Kantona Sarajevo, za period 2011 – 2013 godine, da li je to u skladu sa Zakonom o 
zdravstvenoj zaštiti FBIH i Zakonu o zdravstvenom osiguranju? Ministarstvo pravde i uprave 
se izjasnilo da nije nadležno. Pravobranilaštvo nije nadležno. Oov nije nadležno. Ja sam 
uputio moje pitanje Zakonodvno pravnoj komisiji i UO ZZO. I niko nije odgovorio na to 
pitanje. I opet sada u pisanoj formi, znači od 27.03. danas smo 28.08. ponovo postavljam to 
pitanje jer je cilj da jednom za sva vremena oav Skupština počne donositi odluke i davati 
saglasnosti na nešto što je zakonito. I tražim hitan odgovor od Komisije za zakonodavno 
pravna pitanja vezano za odluku Skupštine. Da li je zakonita ili  nije zakonita? Hvala vam 
lijepo.” 
 
Poslanik Besim Mehmedić: “Pozdravljam sve prisutne. Pa moj je komentar na ono što smo 
prije 9 mjeseci donijeli kao zaključak i obavezali Vladu Kantona. I podsjećanja radi, pošto su 
bili godiđnji odmori, pa ja mislim da se malo nešto i zaboravilo, ja ću ovaj zakljućak vama 
pročitati. Obavezuje se Vlada Kantona Sarajevo da za narednu sjednicu skuštine pripremi 
informaciju  implementaciji odluke o prihvatanju zaduženja, o ogovoru o zajmu, projekat 
vezan za vodovod i otpadne vode kao ispunjenje rokov u istoj, te način implementacije i 
korekcija tarifnog pravilnika u KJP VIK. Posdjećam ovaj zaključak ova Skupština jednoglasno 
na moju inicijativu je donijela jednogalno brojem 29. nakon toga mi smo dobili jednu 
informaciju koja je od strane ministarstva potpisana od strane ministra u kojoj je elaborat 
uražen od strane radnog tima, neimenovano i u ime VIK-ta informaciju ne može poslužiti ni 
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za šta. Može samo poslužiti onima kojima su loše namjere. Pošto sam insistirao zaključkom 
da Skupština mora da uradi Vlada Kantona Sarajevo, niko ni radni neimenovani tim, ni 
ministar bez obzira uvažavam, on je resorni, ne može to samostalno uraditi. Tada sam 
diskutovao i sada to kažem. Problem projekata implementacija EBRD-a, nije problem jednog 
ministra, nije problem radnog tima, nego je problem ove Skupštine. Mi moramo donijeti 
projekte koje je i u naznaci za ovaj kredit rečeno da ćemo doći do toga da sredimo i 
saniramo ono što se zove vodovodna mreža, da ćemo konačno dobiti datum kada više neće 
biti restrikcije. Prema tome, ova informacija koja je došla potpisana od strane ministra ne 
može biti informacija Vlade Kantona Sarajevo. I još nešto da je za ovih 9 mjeseci Vlada 
Kantona Sarajevo dala ovu informaciju Skupštini preduzeća, onda sam siguran da ovo 
neadekvatno i dobro ne objašnjeno nepotrebno povećanje vode ne bi bilo danas predmetom, 
vidim utrkivanja i zastupnika, a i opravdano interesa građana Kantona da će se povećati 
cijena vode. Zato insistiram od Vlade Kantona Sarajevo da ozbiljno pristupi ovom zaključku, 
jer ovo je krucijalna stvar, iz jednog razloga. Mi na kraju ovim kreditom opterečujemo sve 
građane a u njihovom je interesu da znaju koje će projekte imati u kojima će biti konačno 
rečeno kada neće biti restrikcije u Sarajevu i da li će ta vodovodna mreža jednom 
profunkcionirati.” 
 
Poslanik Mujo Hošić: “Ja pozdravljam sve prisutne i komentarišem vaš odgovor gđo. 
predsjedavajuća. Obično vas kritikuju, ja mislim da je ovo prva pohvala na vaš račun u 
zadnjih šest mjeseci. U toku godišnjeg koji traje očito dva mjeseca kako nema Skupštine, ja 
sam elektronskim putem tražio vanrednu sjednicu Skupština Kantona Sarajevo. A u vezi 
komunalne privrede. I jučer smo vidjeli koliko je bilo razloga da se održi jedna vanredna 
sjednica. Vi kao predsjedavajuća Kolegija ste meni potpuno korektno odgovorili. Meni je žao 
što je neko imao dva mjeseca prećih poslova nego da se bavimo tim. Ja insistiram na toj 
inicijativi da se  u septembru mjesecu održi vanredna Skupština vezano za komunalna 
preduzeća u Kantonu Sarajevo.” 
 
 
Poslanik Zaim Backović: ” Ja sam već jednom rekao i ponovit ću ovdje, nisam zadovoljan 
kvalitetom odgovora, izbjegavaju se odgovori koji daju konkretno i direktno sublimacju 
problema na koji ukazuje zastupnik ili poslanik. I sada insistiram na jednom pitanju  koji sam 
postavio, ovo je već druga godina. Počinje ponovo školska godina. Zabranjena je prodaja 
cigareta u krugu od škola tolikom i tolikom. Ali nije zabranjeno otvaranje kladionica uz same 
škole. Tražio sam da dođe do izmjene zakona kojim se u krugu kolikom zabranjuje otvaranje 
kladionica jer su pune djece iz osnovnih škola. Niko na to ne reaguje. Reaguju roditelji i pišu 
desetine meilova. Djeca koja dobiju užinu to daju na 1x2 kladionicama. I molim ministra 
finansija, ministra pravde i premijera da hoće li to biti propis, hoće li to biti odluka Vlade, 
hoćete li to biti ne znam kakav akt da se zabrani otvaranje kladionica u krugu od najmanje 
500 metara od školskih zgrada. I samo još kratak komentar, kratak skroz, na tlu ili zemlji koja 
je eksteritorijalna, odnosno vlasništvo druge države i prostor je namijenjen ili je već tamo 
ambasada, mi ne možemo ništa. To su eksterirotijalni prostori. Ovo ne govorim i nisam 
potparol ministra Bubice. Nego je pitanje za Vilsonovo upravo za eksteritorijalnu zemlju koju 
je 2001 godine ministar Zlatko Lagumdžija dodijelo Saudijskoj Arabiji. Znači taj prostor i ta 
zemlja gdje anarhični parking je vlasništvo Kraljevine Saudijske Arabije. Hvala.” 
 
Poslanik Tarik Haverić: “Iz izlaganja kolega ja vidim da imam razloga da budem relativno 
zadovoljan. Oni godinama postavljaju pet, šest, deset pitanja, na koja ne dobivaju odgovore. 
Ja sam prije četiri mjeseca postavio jedno pitanje i na njega sam dobio odgovor. Barem u 
tom apsektu je moja sreća ogromna. Podsjećam da je moje pitanje bilo i da se ticalo ne 
provođenja odluke Ustavnog suda o lokalnoj samoupravi. Ja sam pitao doslovno je li Vlada 
Kantona Sarajevo tražila pokretanje krivičnog postupka tako da ne nabrajam. U odgovoru 
dobio sam pregled i nekakvu hornologiju zbivanja koja su vezana za donošenje te presude. 
Dobio sam podsjećanje da je osim presude Usavni sud donio rješenje o neprovođenju. 
Međutim, na kraju slijedi potpuno razočaravajuća završna rečenica u kojoj Ministarstvo 



 

9 

izjavljuje da mu nije poznato je li nadležnom Tužilaštvu to rješenje upućeno. Ja ne mogu da 
shvatim da u jednoj tako važnoj stvari, kada je riječ o sukobu, odnosno ne reguliranju 
nadležnosti između Kantona, opština i grada, da za četiri mjeseca ne postoji način da 
Ministarstvo pravosuđa dođe do takve informacije. Mislim i u džungli ima tam tam pa se ljudi 
sporazumijevaju. Tako da mi je ovaj odgovor, zapravo shvatam ga kao jednu vrstu 
nedgovora i ponavljam, da je riječ o izuzetno važnom strukturnom pitanju koje ne smije ostati 
bez odgovora ili dobiti neodgovor na ovaj način. Hvala lijepa.” 
 
Poslanik Adnan Solaković: ”Ako jedan poslanik postavi pitanje prije 6 mjeseci, bilo koji 
sjedi u ovoj klupi, bilo koje stranke, da se radi o nepravilnom trošenju novca, i da insistira na 
kontroli da se izvrši kontrola tog novca bit ću precizan to je KC Sarajevo. Prije šest mjeseci 
sam postavio inicijativu nikada nisam dobio taj odgovor. Ni od tužilaštva, ni od ministarstva 
pravde ni od Vlade, da se uđe da se vrši kontrola novca. I dan danas znamo da stanovnici 
Kantona Sarajevo nisu zadovoljni sa zdravstvenom uslugom. Prema tome i dan danas nije 
mi jasno kako onda indolentno da se ponašaju viši organi da i dalje ne dobivam takve 
informacije koje sam prije šest mjeseci posatavio pa insistiram molim vas i preko svojih 
agencija da se uđe da se vidi kontrola novaca, gdje se milionske vrijednosti daju a narod, 
građani i dan danas slabo se liječe. Hvala lijepo.” 
 
 
 

- U 10,45  JE USLIJEDILA PAUZA U RADU SKUPŠTINE KAKO JE I NAJAVLJENO - 
 
Nakon pauze, uslijedilo je postavljanje novih poslaničkih pitanja i inicijativa. 
 
 
Poslanik Damir Čardžić: “Ja bih ovim putem uputio dvije inicijative iz razloga hitnosti 
situacije u kojoj se ova dva subjekta nalaze. I molio bih vas samo možda produžim duže pola 
minuta. 
Prva moja iniciajtiva: Izvršiti provjeru zakonitosti o radu lica u Ministarstvu privrede Kantona 
Sarajevo pri dodojeli sredstva iz Budežta Kantona Sarajevo za 2012 godinu. Iz razloga 
komisija formirana od strane ministarstva privrede Kantona Sarajevo za izradu programa za 
korištenje novčanih sredstava za pretvaranje neobradivog zemljišta poljoprivrednog u 
obradivo, po rješenju na osnovu kojeg je imenova, bila je zadužena za provođenje javnog 
poziva konkursne procedure, te obilaska terena. Za eventualni produžetak roka izvršenja po 
njenom završetku po rješenju o imenvoanju, a da bi se ispoštovala procedura, trebala je biti 
formirana druga komisija. Kriterij za vrijednovanje i prihvatanje projekata utvrdila je komisija 
koja je zadužena za provođenje programa, odnosno kriterij utvrđen nakon zatvaranja javnog 
poziva. Što znači da javni poziv okončan 30.06.2012 a deset dana nakon tog okončanja 
javnog poziva ustanovljeni su kriteriji koji je utvrdila ista ta komisija, da ne bih dalje sada. Ja 
sam predočio tu situaciju. Konkretan primjer imam. Zemljoradnička zadruga Tarčin primjera 
radi je uradila sljedeće: na katastarskoj čestiti 890 u Katastarskoj općini Luke u vlasništvu ZZ 
Tarčin ranije je bila prozvodnja koja je bila predmet poticaja. Znači bila je predmet poticaja 
proizvonja. Na istu tu parcelu su komisije dodijela sredstva iz Kantona Sarajevo za 
rekultivaciju zemljišta. Takvih imam četiri primjera. Molim da ovaj moj dokument koji vama 
dajem proslijedite gdje treba i da proslijedite svim zastupnicima Skupština Kantona Sarajevo, 
da budu upoznati. Druga situacija koja je, inicijativa da se podhitno u PD Butmir Ilidža pošalju 
sve institucije za zaštitu zakonitosti, od Tužilaštva, policije i ostalih kao inspekcija rada, 
poreska i finansijska inspekcija koji bi doprinijeli zaštiti državnog kapitala, tj imovini građana 
Kantona Sarajevo. Uz to izvršiti provjeru svih institucija koje su pozvane i morale po 
službenoj dužnosti da zaštitie državni kapital te one koje nisu učinile i opstruirale cijeli proces 
da se sankcionišu. Znači dogovor parlamentarne većine je dogovoreno da se PD Butmir 
promijeni upravljačka struktura za što postoje višestruki razlozi. Evo ja ću sada nabrojati 
samo par: izglasavanjem većinom glasova na sjednici Skupština Kantona Sarajevo znači 
ovdje imenovana je Skupština JP, koja nije postojala više od jedne  godine. Tada je 
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Skupština preduzeća pokreće aktivnost na primjeni zakonitosti u poslovanju i smenjuje stari 
NO koji je u svom radu načinio niz nepravilnosti: neimovanje odbora za revizuju, nije 
blagovremeno pokrenuta procedura za izbor direktora koji je protuzakonito više puta od 2011 
imenovan za v.d. i kojemu je zadnje imenovanje isteklo 09.08.2013.godine.”  
 
Predsjedavajuća: 
Gospodine Čardžiću moram vas na sekudnu prekinuti. Prvo potrošili ste već 3 minute. 
Drugo, po našem Poslovniku, o inicijativama poslanika koje se podnose na Skupštini 
izjašnjava se Vlada. Po izjašnjenju Vlade mi o njoj odlučujemo i donesemo zaključak. Prema 
tome, lijepo vas molim sve to da ne biste trošili tuđe vrijeme, proslijedite Vladi, Vlada će se 
očitovati, ako se u roku od 30 dana ne očituje mi imamo pravo i mogućnost na Skupštini da o 
vašoj inicijativi sami se izjašnjavamo, bez mišljenja Vlade. 
Naredni je gospodin Konaković. I još jedna opaska je da nema pitanja na osnovu 
stenograma. Pitanje mora do konca ove Skupštine biti dostavljeno potpisano i u pisanoj 
formi. gospodine Konakoviću izvolite. 
 
Poslanik Elmedin Konaković: “Ja imam pitanje za Ministarstvo saobraćaja i informaciju. 
Dakle, da li je Zakon  o taksi prevozu dobio saglasnost Konkurentskog vijeća i da li će ići u 
proceduru? Čekamo to konkurencijsko vijeće dugo. Ukoliko budu otezali eventualno sa 
nekim povratnim informacijama, obavještavvam vas da će Klub SDA u narednih 15-tak dana 
podnijesti nacrt zakona u redovnu proceduru o regulisanju taksi prevoza u Kanton Sarajevo. 
Drugo pitanje premijeru Kantona, da li je nagomilani dug za električnu energiju Grasa i VIK-a 
nastao u periodu od zadnjih godinu dana u mandatu ove Vlade i menadžementa, da li je bilo 
dugovanja u mandatima prethodnih Vlada. To pitanje je političke prirode. Ukoliko naša 
politička prepucavanja budu predmet rješavnja preko leđa građana Kantona Sarajevo oštro 
ćemo se suprotstaviti svima koji se životima građana Kantona Sarajevo igraju koristeći svoje 
funkcije koje im daju političke stranke.  
Inicijativa redom premijeru Kantona, Ministarstvu saobraćaja, Direkciji za ceste Kantona 
Sarajevo, Ministarstvu prostornog uređenja i VIK-u da zajedno sa Općinom Centar pristupe 
hitnoj rekonstrukciji i sanaciji ulice Panjina kula i vodovodne mreže te kanalizacione mreže u 
istoj. Panjina kula je jedna od najdužih ulica u Opštini Centar. Na listi je prioriteta u Opštini, 
ali je dio nadležnosti Kantona Sarajevo, te se  moramo uključiti u rješavanje ovog problema. 
Ako prođete tom ulicom, možete primijetiti da se često voda čak i fekalije izlijevaju u kuće 
direktno ljudi koji gore žive i mislim da je Opština Centara izdvojila već sredstava. Nisam 
vidio da li smo mi. I naravno znam da je sada realno možda u ovom trenutku teško, ali 
moramo pokušati iznaći u što skorijem vremenu novac za rekonstrukciju i vodovodne i 
kanalizacione mreže i ceste u ulici Panjina kula. Hvala.” 
 
 
Poslanik Dževad Hodžić: “Poštovane koleginice i kolege, dame i gospodo, ja imam jednu 
poslaničku inicijativu koja doduše po svojoj naravi ne spada u ovu goruću problematiku, ali 
svejedno držim da je važna. Naime, ja sam već na jednoj od ranijih našh sjednica porketao 
iniciajtivu prema Vladi, sada se ne sjećam ni u kojem sazivu je Vlada bila, ali to nije ni važno, 
da za jednu od sjednica Skupština Kantona Sarajevo, pripremi namjanje kao zasebnu tačku 
dnevnog reda razmatranje mogućnosti konceptualnih, sadržinskih, zakonskih i drugih 
unapređenja turizma kao značajne i perspektivne privredne grane na području Kantona 
Sarajevo. I dalje vjerujem iako sam svjestan, da ni ova a  ni prethodne Vlade prema toj 
iniciajtivi i prema pitanju turizma se ne oglušuje zato što zato nema sluha, nego zato što za 
to na žalost uvijek postoji mnogo drugih gorućih pitanja i problema, i Vlade se često moraju 
ponašai u funkciji gašenja različitih požara, ne samo usljed ovih vrućih ljetnih dana, nego vrlo 
često onih požara koji se takoreći podmeću. I dalje ostajem ipak pri uvjerenju da na jednoj od 
narednih sjednica Vlada treba da nam pripremi to ka o prijedlog za postavljanje na dnevni 
red, kao zasebne talke, budući da ja znam da recimo i za sjeću šume i prodaju drva je 
potrebna određena kompetencija, ali vjerujem da je mnogo zahtjevniji posao da se svaki dan 
prodaje Vijećnica i da takav posao traži više i složenije kompetencije i više perspektiva i 
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raspravu i da u tom pogledu možemo učiniti mnogo na poboljšanju koncepta turizma u gradu 
Sarajevu i u kantonu. E sada svoju iniciajtivu sužavam na jedno konkrento pitanje. Polazeći 
od činjenice da turizam predstavlja značajan privredni resurs i perspektivu Kantona Sarajevo, 
ali i od činjenice da se putem turističkih potencijala našeg Kantona, i posebno Sarajeva kao 
glavnog grada BIH predstavljamo i promoviramo na evrospkoj pa rekao bih i svjetskoj 
kulturnoj, civilizacijskoj, pa čak i političkoj mapi, tražim od ministarstva za praviredu a i od 
Vlade u cjelini ako je to neophodno da pokrene pravne, strukturalne, organizacijske, 
inspekcijske i sve druge potrebne korake i procedure za unapređenje kvaliteta usluga 
turističkih vodiča, te da se posebno u interesu finansijske discipline, ali i vjerodostojnog 
predstavljanja kulturno – povijesnih i drugih znamenitosti u Kantona Sarajevo, pozabavi 
problemom sve večeg broja nelegalnih nekvalificiranih i necertificiranih turističkih vodiča, koji 
svojim nezakonitim djelvoanjem  i proizvoljnim sadržajima našem kantonu Sarajevu i 
njegovim građanima nanose finansijsku, kulturnu, pa čak i političku štetu. Hvala.”  
 
Poslanik Fikreta Mulaosmanović: “Pozdravljam sve prisutne i naravno ukoliko idemo uživo 
i sve građane Kantona Sarajevo koji prate rad današnje sjednice. Ja pokrečem inicijativu 
prema Ministarstvu za rad socijalnu politiku i raseljena lica i izbjeglice, a to je izrada vodiča 
usluga koji pružaju kantonalne javne ustanove socijalne zaštite. Da bi rad ovih stručnih 
ustanova bio još transparentniji ovaj vodič bi promovisao specifičnosti socijalnog i 
psihosocijalnog rada, u funkciji zadovoljavanja prava i potreba građana Kantona Sarajevo. 
Vodič bi bio namijenjen prije svega građanima koji se nađu u životnim nedaćama zbog kojih 
trebaju organiziranu zaštitu podršku i pomoć. Vodič također može biti koristan i svim 
profesionalcima i volonterima pomagačima koji svojim djelovanjem doprinose kvaliteti života 
porodice, djece i mladih. Starih lica, marginalnih grupa i prava korisnika iz ove oblasti. Pored 
informisanja o strukturi socijalne i psihoslicijalne zaštite u kantonu, vodič će imati zadatak da 
destigmatizira osobe koje koriste ove usluge, da predstavi domet ovih usluga, kako bi se 
izbjegla nerealna očekivanja klijenata, te da ponudi osnovne informacije i savjete kada se 
potrebno javiti za stručnu pomoć ili savjet. Hvala.” 
 
Poslanik Nedžad Fazlija: “Zastupnička inicijativa. Kao što ste predsjedavajuća već rekli na 
početku ove Skupštine, mi smo kao zastupnici dobili materijal naše sugrađanke gđe Amile 
Omersoftić, i mi kao predstavnici građana imamo obavezu što ste vi to uradili da prenesemo 
ovoj Skupštini i javnosti. Naime, radi se o odluci o povećanju cijene vode, broj taj i taj od 
datuma tog i tog, koja je neustavna i diskriminirajuća. Navedenom odlukom uspostavljene su 
različite cijene vode, čime su porodice sa večim brojem članova diskirminarine u odnosu na 
porodice sa manjim brojem članova. U ime Kluba SDP-a pokrećem inicijativu da Vlada 
Kantona Sarajevo preispita u kojoj je mjeri ova odluka o poskupljenju vode diskirminirajuća a 
samim tim i protivustavna. S tim u vezi, dok se Vlada ne očituje, tražim od Skupštine 
Kantona Sarajevo da donese dva zaključka. 

1. Da se u skladu sa ustavnim ovlaštenjima odgovorna osoba pokrene postupak pred 
Ustavnim sudom FBIH, za ocjenu usaglašenosti navedene odluke sa Ustavom FBIH. 
2. Da se odluka o poskupljenju vode stavi van snage dok se Ustavni sud ne očituje o 
predmetnom pitanju. 

 
Druga inicijativa, pokrećem inicijativu da se u Domu zdravlja Novi Grad, a pri područnoj 
ambulanti Saraj polje uspostavi ljekarska usluga za pulmološka snimanja. Pored već 
postoječih ljekarskih usluga koje pruža ova ambulanta sa kojima su građani uglavnom 
zadovoljni, već duže vremena se ukazala potreba i za uslugom pulmološkog snimanja. Ovoj 
ambulanti gravitiraju stanovnici Alipašinog polja B i C faze, Vojničkog polja, kao i kompletne 
Dobrinje gdje živi veliki broj stanovnika, a posebno starije životne dobi. Ne treba posebno 
isticati koliko bi uspostavljanje ove usluge pomoglo građanima ovog dijela našeg grada da 
brže i jeftinije dođu do potrebne usluge. Nadam se da će Ministarstvo zdravlja pozitivno 
odgovoriti na ovu opravdanu inicijativu građana ovih naselja.  
I moje zastupničko pitanje. Problem vodosnadbijevanja u pojedinim naseljima u više 
sarajvskih opština ne odražava današnje vrijeme u kojem postoji čitav niz naselja koji uopšte 
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nemaju vode niti sisitemski riješen način vodosnadbijevanja. Prije više godina zajendičkim 
naporima Ministarstva prostornog uređenja u nekoliko sarajevskih opština bilo je planirano 
da se izgradi cjevovodni sistem sa pratećom podstanicama na reliaciji Orahov brige- Bare – 
Šip,s ve do nahorevskih brda, čime bi ova naselja dobila vodu. Ovaj projekat obuhvata 
opštinu Novo Sarajevo, Vogošću i Centar. Tražim od nadležnog ministarstva prostornog 
uređenja da nam ponudi odgovor u kojoj je fazi realizacija ovog projekta koji se mora 
realizirati zajedničkim naporima sve tri pomenute općine i resornog ministarstva Vlade 
Kantona Sarajevo. Tačnije, šta se sve namjerava preduzeti kako bi se što prije započeo ovaj 
projekat vodosnadbijevanja? Hvala.” 
 
Predsjedavajuća je nakon obraćanja poslanika Fazlije Nedžada morala informisati oko 
zaključaka koje je predložio. Predsjedavajuća  je naglasila da u skladu sa zaključcima i 
pozivanjem na odgovornost određenih osoba, po propisima obraćanje Ustavnom sudu ima 
pravo premijer ili 1/3 zastupnika. Ukoliko će biti izjašnjavanje o dva predložena zaključka, 
potreban je potpis 1/3 zastupnika ili 13 zastupnika koliko je trećina. 
 
 
 
 
Poslanik Mirsad Pindžo:  “Imam jednu inicijativu i jedno pitanje. Prvo ću pitanje. Zašto 
Vlada Kantona Sarajevo do danas nije dostavili Skupština Kantona Sarajevo izvještaj o 
psolovanju JP iako je to obavezna zakonom o JP i utvrđenim našim programom rada 
Skupštine, bilo predviđeno u februaru i u martu razmatranje tih izvještaja. Jer onda danas ne 
bi imali situaciju da se postavljaju pitanja za hitnim sjednicama na određene teme. Svi viidmo 
kakvo je stanje u JP i svaki dan iz medija to čitamo. Ja smatram da nije dovoljno ono što se 
pokušalo na prošloj sjednici Skupština Kantona Sarajevo sa ovakvom knjigom prbolema u 
Grasu da nas nekakva radna  grupa koju je Kolegij formirao samo informira a da nemamo 
pravo ni diskutovati a ne donositi neke zaključke. Onda to nema smisla nikakvog i zato sam 
prošli put reagovao do isključena struje ovih dana u večini JKP do toga da Vlada već dva 
mjeseca se ne izjašnjava o programu sanacije JP ZOI 84 koji je prošao procedure izrade u 
upravi i usvajanja na NO i Skupštini preduzeća. Šta to Vlada od nas krije? Ja tražim i 
insistiram da Vlada radi svoj posao i da Skupštini dostavi izvještaje na razmatranje svakog 
preduzeća. Znači nema potrebe za hitnim sjednicama nego ima potrebe da radimo svoj 
posao. Svako u svom domenu. 
Kada je u pitanju inicijativa ona se samo iz drugih razloga slaže sa kolegom Fazlijom. 
Inicijativa je prema Vladi Kantona Sarajevo još jednom prije primjene odluke o povećanju 
cijena vode razmotri svoju odluku i cijene koje su utvrđene. Dva su razloga. Kredit EBRD-a 
nije bitno sada ko je potpisao. Fikret Musić ali ova Skupština je odobrila taj kredit 
jednoglasno, čini mi se jednoglasno. Dozvoljavam da griješim, ali nebitno. Odobrila i čini mi 
se uslovima kazala da prihvata povećeanje cijena od 20%. Vlada nas ubjeđuje pošto smo mi 
svi dobili odluku i putem medija i pročitali u Sl novinama Kantona kolike su utvrđene cijene. 
Vlada nas ubjeđuje da je to 20%. Ja predlažem Vladi da oni malo računicu naprave da 
preispitaju tu svoju odluku, jer ona se primjenjuje, odnosno treba da se primjenjuje od 01.08. 
prije nego se počne primjenjivati jer ja tvrdim da to nije 20% da je to puno više. Podsjećam 
Vladu na zaključak parlamentarne većine zajedno sa vladom i na doneseni zaključak da 
Vlada Kantona Sarajevo neće ići u jednostrano takvo povećanje cijena komunalnih usluga 
zato što je to ne samo ekonomsko pitanje za ta preduzeća jer ne može se cijena raditi i 
kazati da je to ekonomska cijena na bazi broja uposlenih i to se mora finansirati. To je prije 
svega socijalno pitanje a bogami ako hoćete i političko, i imali smo zaključak koji Vlada nije 
ispoštovala i zato me ne iznenađuje uopšte da Vlada gubi većinu u ovoj Skupštini. Ja tražim 
od Vlade da još jednom preispita tu odluku a ako ostanu kod tih svojih stavova i kod te 
odluke, tražim od njih da na sljedećoj sjednici Skupštine svako od njih pojedinačno dostave 
ovoj Skupštini i javnosti račune za utrošenu vodu za mjesec juli i mjesec august. I da nas 
tako ubijede da je to 20% na primjeru potrošnje u svojim kućama. Hvala lijepo.” 
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Poslanik Besim Mehmedić: “Ja imam zastupničko pitanje inicirano od velikog broja 
građana MZ Skenderija a i ono što sam ja uočio prema Ministarstvu saobraćaja odnosno 
Direkciji za ceste. Zašto u Sarajevu nisu izvučene linije i pješački prelazi a konkretno u ovom 
slučaju govorim za ulicu Skenderija i hamdije Kreševljakovića u kojj morate, jer prolazim i aj 
to mom ulicom, po sjećanju kao pas vodić za slijepca tražiti gdje ćete preći ulicu d ane 
poginete. I moje pitanje i iniciajtiva jer znam da i razumljivo mi je u ovom vremenu recesije, 
ali zakonska obaveza je i znam kako je propisano da se izvlače linije, pogotovo pješačke 
bijele koje u svvakom slučaju, a proširujem samo malo gospodin Kemo Ademović je u onom 
dijelu saobraćaja gdje nekada vidim na TV da učestuvje u svemu tome, gdje se poboljšavaju 
uslovi saobraćaja, i mislim da ću se složiti s njim, i sigurnost građana je vjerujte i vi ste 
svjedoci, jako ugrožena zato što nemamo pješačkih prelaza. I moja inicijativa prema Direkciji 
i prema Ministarstvo da ovo dok još imaju do novembra da to urade. Hvala.” 
 
Poslanik Zaim Backović: “Pitanje svim ministrima odnosno svim ministarstvima od 2010 
ova parlamentarna Skupština dala je saglasnost na veći broj ugovora koji su u i za ime nas 
potpisani sa velikim brojem izvođača po prezentiranim uslovima odnosno po izboru onih koji 
su korisnici sredstava a ista sredstva vraćaju građani Sarajeva. Da ih sada ne nabrajam. 
Obzirom na tada prezentirano tražim da mi se eksplicite odgovori da li su ispoštovani rokovi 
koja je konačna cijena po datim ugovorima, ukoliko je cijena prešla ugovorenu, odnosno 
obračunati naknadnu radovi, koliko je to i šta to znači u odnosu na ponude koje su bile neto 
skuplje? Da li je konačno realizacija projekata ustvari daleko skuplja od onih koji su bili nešto 
skuplji? Znači eksplicite tražim za sve ugovore od 2010 do danas. Ovdje meritorno tvrdim 
pred svojim kolegama parlamentarcima iako ovo gledaju građani Sarajeva da su svi ugovori 
probijeni, svi rokovi probijeni i velika većina poslova nije završena. Sljedeće. Počinje nam 
školska godina postavljam pitanje MUP-u i Ministarstvu obrazovanja da li su poduzete sve 
aktivnosti vezane za bezbjedan početak školske godine? Ovo pitam s razlogom obzirom na 
ukupna dešavanja s aspekta maloljetničke delikvencije i napada na maloljetnike. I treće 
pitanje Vladi koja je nadležna inspekcijama Kantona. Kada je izvršena cjelovita kontrola rada 
samostalnih objekata? Sastav zapošljenja, poštivanja zakonske regulative u radu, poštivanja 
radnog vremena? Obrazloženje: naš Zakon  ne dozvoljava točenje alkohola maloljetnicima, 
zamolio bih da se uđe u sve lokale u ovom gradu da vidimo ko konzumira i u kojim 
količinama alkohol? Na Zakon  ne dozvoljava prodaju cigareta svi prodaju niko ne kontroliše. 
Ja sam jučer imao primjer na Vrbanji, gdje dijete, bukvalno dijete kupuje cigarete i pred njom 
je otvara i puši. Naš Zakon  zabranju prodaju, samu prodaju. Ko i kada vrši te kontrole?”  
 
Poslanik Amir Zukić: “Želim da poselamim i pozdravim sve one koji učestvuju i rade i prate 
današnju sjednicu, izvinjavam se bio sam na komisiji za usaglašavanje tekstova dva doma u 
Domu FBIH, pa zbog toga nisam bio prisutan kada ste me prozivali. Ovu inicijativu 
pokrećem, prvo sam dvije tri godine pokušavao u kontaktima da dođem do odgovora i da 
vidim da li se radi po određenom pitanju koje je vrlo bitno za život svih građana Sarajeva a to 
je vodosnadbijevanje. Već dvije tri godine dio grada u kojem živim a i dobar dio Sarajeva 
nema uredno vodo snadbijevanje 24 sata. I mislim, pokrećem inicijativu koja treba da ide u tri 
pravca, jedan je da zbog porasta broja stanovnika i potreba građana Sarajeva moraju se 
iznalaziti novi izvori vode i dotok prema Sarajevu se povećati, ukupni kapaciteti. A dobivao 
sam informaciju od kompetentnih da je postojeća vodovodna mreža u jako lošem stanju i da 
se više od 50% kapaciteta vode od rezervoara do kranjeg potrošaća gubi u infrastrukturnoj 
mreži i da se krene sa sanaciji i zamjeni vodovodnih cijeni. I treća je da su ogrmni gubici JKP 
VIK u neredovnoj naplati u da se u individualnoj potrošnji je ta naplata tačna i 100% ali u 
koletivnim zgradama gdje nema individualnih mjerila je naplata minimalna i da se uvođenjem 
vodomjera u svvakom stanu popravi situacija kod naplate a samim tim i ukupna ekonomska 
situacija tog preduzeća. Jer ne platiti račun je prekršaj koji ide sudu, odugovlači se postupak 
kroz žalbu drugostepenu, trećestepenu i efikasnost je gotovo nikakva, a kada vam plombira 
nadležno preduzeće i vi tu plobmu uništite to je već krivično djelo i za to se odgovara. I na taj 
način da se pokrene razgovor ali ja ne vidim evo već drugu treću godinu se ja ovim pitanjem 
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bavim da je to pokrenuto s mrtve tačke. I na ovaj način pokrećem inicijativu i u ova tri pravca 
da se djeluje u narednom periodu. Hvala.” 
 
Poslanik Faruk Efendić: ”Ja bih postavio dva poslanička pitanja i pokrenuo jednu 
inicijativu. Prvo pitanje postavljam Policijskom komesaru MUP-a Kantona Sarajevo da nam 
odgovori po kojem pravnom osnovu je predložio Pravilnik o izmjenama i dopunama 
Pravilnika o unutrašnjoj organizaciji MUP-a od 30.05. 2013 godine kojim je inspektorat za 
protivpožarnu zaštitu sistematizovan u Upravu policije kao unutrašnja organizaciona jedinica 
u sektoru kriminalističke policije te da li smatra da su odredbe pomentug pravilnika vezane 
za rad policije i da li su ti poslovi propisani članom 2. stav 1. Zakona o unutrašnjim poslovima 
MUP-a Kantona Sarajevo? Inicijativa je usko vezana i za prethodno postavljeno pitanje. I 
ona je sljedeća: A obzirom na značaj poslova inspekcijskog nadzora zaštite od požara koji su 
vezani za sigurnost građana Kantona Sarajevo pokrečem inicijativu prema Kantonalnom 
Tužilaštvu Kanton Sarajevo da ispita zakonitost donošenja Pravilnika o izmjenama i 
dopunama Pravilnika o unutrašnjoj organizaicji MUP-a Kantona Sarajevo od 
30.05.2013.godine na koji je Vlada Kantona Sarajevo dala saglasnost Odlukom od 
13.06.2013.godine radi poduzimanja odgovorajućih radnji i mjera zbog postojanja osnovanih 
sumnji da su kod njegovog donošenja počinjena krivična djela nesavjesnog rada u službi i 
zloupotrebe položaja jer su tim pravilnikom u nadležnost uprave policije stavljeni poslovi 
inspekcijskog nadzora zaštite od požara, što je u potpunosti neosnovano ili nedopustivo jer 
se nadležnost organa i dodjeljivanje dodatnih prava mogu propisivati i uređivati samo 
zakonom a ne podzakonskim aktima u ovom slučaju pravilnikom. Drugo pitanje, da li je 
ministar saobraćaja Kantona Sarajevo odgovorio na dopis Konkurencijskog vijeća BIH od 
22.04.2013.godine u kojem se traži informacija u kojoj je fazi provedba rješenja 
Konkurencijskog vijeća iz 2005 godine a koja se prvenstveno odnosi na usvajanje zakona o 
prevozu putnika u Kantonu Sarajevu i postupak javnog usklađivanja redova vožnje. Ministar 
je ranije u svojim izjavama za medije u kojima je dao kao razlog dodjele linija Centrotransu 
navodi Zaključak Konkurencijskog vijeća doveo u zabludu stanovnike Kantona Sarajevo jer 
se Konkrurencijsko vijeće gore navedenim dopisom ogradilo od takvih izjava te smatra da 
nezakonita dodjela linija Centrotransu ne predstavlja ispunjenje obaveza utvrđenim 
rješenjem Konkurencijskog vijeća. Ili je naprosto svoje nezakonite postupke dodjele linija htio 
pokriti institucijom Konkurencijskog vijeća. Hvala.” 
 
Poslanik Segmendina Srna: ”Zahvaljujem uvažena predsjedavajuća, dopredsjedavajući i 
pozdravljam sve prisutne. Imam jednu inicijativu i dva pitanja. 
Dakle u skladu sa članom 100 Poslovnika Skupštine pokrećem inicijativu za stavljanje van 
snage Pravilnika o uvjetima za izbor predstavnika etažnih vlasnika koji su diskriminatornim 
ocijenili i Helsinški komitet za ljudska prava i institucija Ombudsmena za ljudska prava BIH, i 
Ministarstvo pravde i uprave Kantona prema kojem predstavnici etažnih vlansika ne smiju biti 
stariji od 65 godina. Dakle, ovakvu odredbu su ocijenili diskriminatornom. Ovim pravilnikom 
želim da kažem nisu diskirmiirani samo penzioneri, njih preko 2000 nego is vi građani 
Kantona Sarajevo kojima je onemogućeno da sami biraju etažnog predstavnika odnosno 
sami odlučuju o svojim novcima. Izmjene i dopune zakkona o tome smo se već nadam se 
složili o održavanju zajedničkih dijelova zgrade i upravljanja zgradom su nužne, jer je 
retrogradan i djelimično nesutavan, ali Pravilnik ne mora čekati kako bi primjena ovog i 
ovakvog pravilnika značila opet udar na penzionere i omogučila da umjesto njih kao 
predstavnike etažnih vlasnika uvodite ljude koji su čak i u radnom odnosu, pozivam Vladu i 
resorno Ministarstvo da stave van snage ovaj pravilnik. Dva pitanja još imam. 
Prvo upućujem premiejru, Vladi i resornom Ministarstvu zdravlja. Dakle, zanima me da li će i 
kada reagirati i provesti odluku Kantonalnog suda u Sarajevu kojim je stavljena privremena 
mjera na ZZO Kanton Sarajevo u smislu vraćanja starog upravnog odbora na posao. 
Validnošću rješenja kanotnalnog suda predsjednica UO kojoj je sud vratio mandat zatražila 
je sazivanje sjednice. Odgovor i odbijanje sazivanja sjednice napisao je lično predsjenik UO 
ZZO Kanton Sarajevo gospodin Esed Radeljaš koji se i u zaglavlju i u potpisu označava kao 
instuticija imenom i prezimenom. Dakle, ne na memorandumu ZZO što je dokaz potpuno 
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privatizirane funkcije. Moguće je ostaje nam da pomislimo i to da o ovom činu nije nikoga ni 
konsultirao. Radi navedenog želim vas obavijestiti da je podnesena i krivična prijava protiv 
odgovornih za neprovođenje odluka suda. Tražimo dakle od Vlade Kantona Sarajevo, 
resornog ministra ili premijera da javno kažu kada će sprovesti izrečene mjere. U protivnom 
mogli bismo pomisliti da Vlada Kantona Sarajevo protiv funkcioniranja pravne države. 
I moje drugo pitanje, ponukana, svjedoci smo zapraov svi ovdje na našim sjednicama 
prisutnosti, evo često licemjernog pozivanja na moral i moralne vrijednosti. Ali kako ova 
zemlja i njeni građani sigurno ne postoje radi lagodnog života onih koji su makar i 
privremeno u vrijeme trajanja mandata ovako ili onako, moralno ili zakonito 
profesionalizirano angažirani u institucijama, danas bih zamolila sekretara Skupštine, gdina 
Abida Kolašinca, i smatram jako važnim da nam kaže koliko sredstava iz budžeta se 
mjesečno mimo plaća i paušala odvaja, odnosno uplaćuje na privatne račune tzv. 
Samostalnih zastupnika. Koja su to sredstva i koji je zakonski osnov po kojem se isplaćuju? 
Je li tačno da se u pojedinim slučajevima radi o iznosima koji čak premašuju i plaću 
premijera? Toliko i hvala.” 
 
Poslanik Mira Jurić: “Pozdravljam sve prisutne također i gledaoce KTV. Ja imam jedno 
pitanje u ime građan i želim da mi odgovorite zašto na prostoru Kantona Sarajevo nema 
dežurne veterinarske stanice koja bi pružala usluge hitnim slučajevima kućnim ljubimcima 
naših građana. Naime, ni Veterinarski fakulete UNSA nema dežurnu stanicu u kojoj bi se 
pružale hitne medicinske usluge kućnim ljubimcima tokom vikenda i u noćnim satima. 
Žalosno je da su psi lutalice zbrinuti i da imaju konstantnu skrb dok kućni ljubimci naših 
građana nemaju mogućnost za medicinsku pomoć u hitnim slučajevima u navedenim 
terminima. Ovo je moje pitanje. 
Ja još samo imam jednu primjedbu ili molbu ili apel ili b ilo šta, shvatite kako god hoćete na 
naše zajendičke službe Kantona Sarajevo koje su zadužene za poštu. Moram istaći da nije 
prvi put d ane dobijem poštu na vrijeme, tj. Sa zakasnjem čak i po dva tri dana poslije 
događaja na kome sam trebala prisustvovati. Konrekatan primjer je javna rasprava o 
maloljetničkoj delikvenciji koja je bila 16.07. a ja sam dobila poziv na kućnu adresu tek 17. 
Mislim da nisam ja izuzetak nego da se to dešava i ostalim mojim kolegama zastupnicima, 
pa ovo samo kao opomena da u buduće se ne bi tako dešavalo. Hvala lijepo.” 
 
Poslanik Enes Zeković: “Gđo predsjedavvajuća, dopredsjedavajući, cijenjeni sekretaru, 
članovi Vlade, koleginice i kolege zastupnici, građani Kantona Sarajevo, sve vas srdačno 
pozdravljam. Postavit ću dvije zastupničke inicijative i dva zastupnička pitanja. 
Pokrećem zastupničku inicijativu da se što hitnije nađe na sjednici Skupština Kantona 
Sarajevo Zakon  o nošenju, ponavljam nošenju naoružanja. Svjedoci smo svakodnevno 
pucnjave po glavnom gradu ove države i danas evo imamo dvije bombe koje su bačene. 
Mislim da ovo zaslužuej veliku pažnju i da bi trebalo na prvoj anrednoj sjednici da se nađe 
ovaj Zakon  o naoružanju. 
Drugo, pokrečem zastupničku inicijativu prema resornom Ministarstvu da se što prije stavi u 
funkciju, tj Peračko vrelo u sisitem vodovodne mreže Kantona Sarajevo, koje i po kapacitetu i 
po kvalitetu pogotovo po kvalitetu je puno bolje nego ova vrela koja imamo sada na 
raspolaganju. Ne znam iz kojih razloga do sada nije stavljeno u funkciju i u sistem 
vodovodnog snadbijevanja Kantona Sarajevo, ali eto, ne bitno. Zato molim resornog ministra 
da poduzem sve da se ovo Peračko vrelo stavi u sistem navodnjavanja vodovodne mreže a 
ne da budemo prisiljeni da kupujemo vodu sa Jahorine.  
I sada ću postaviti nekoliko pitanja. Postavljam da li premijeru da li resornom ministru. 
Interesuje me da li je tačna informacija da se sutra isključuje električna energija prema firmi 
Gras, tj da li će Gras biti na raspolaganju ovih narednih dana na usluzi građanima Kantona 
Sarajevo? 
Htio sam postaviti oko poskupljenja vode ali evo postavilo je dosta zastupnika da to ne 
postavljam. 
Želim da postavim zastupničko pitanje resornom Ministarstvu za saobraćaj dokle i šta je sa 
rekonstrukcijom ili završetkom tranvajske mreže koje mislim da je planirano ove godine? 
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Namjerno postavljam ovo pitanje iz jednog razloga zato što smo imali prošle godine dio 
rekonstrukcije tramvajske mreže gdje je na tenderu dobila jedna slovenačka firma, izvođač je 
bio firma koja je učestvovala na tenderu, međutim nije dobila mogućnost realizacije, a 
učestvovala je u realizaciji rekonstrukcije. Da li će se to desiti ponovo i ove godine? 
I pridružujem se gđi zastupnici Miri Jurić u većini dobijam poštu a događaj već davnim dana 
prošao.” 
 
Poslanik Dževad Rađo: “Ja ću da pitam Vladu i resornog ministra gdina Hrenovicu zašto su 
dozvolili da Skupština preduzeća KJP Poljoprivredno dobro Butmir d.o.o. Sarajevo Ilidža u 
sastavu Suada Karić predsjedsjednica, Smajić Lejla član, i Šećeragić član, 12.07.2013 
godine nezakonito razriješe NO, čiji je mandat bio do 01.04.2015 godine i imenuje vd NO u 
sastavu da ne čitam imena. Napominjem da je Sejfo Šehović jedan od novoimenovanih 
članoa vd NO podnio ostavku zbog neslaganja sa nezakonitim radom tog NO, i nakon toga 
Skupština 24.07. imenovala je novog člana Somun Telarević Ermin. Nadalje, novi vd NO isti 
dan kada je imenovan dakle 12.07. protivno odredbama Poslovnika o radu NO bez ikakvog 
poziva na sjednicu, i materijala održava sjednicu i smjenjuje direktora preduzeća koji 
uspješno vodio to preduzeće i u ovako teškim vremenima zajedno sa zaposlenicima uspio 
održati pozitivno poslovanje preduzeća uz redovno isplaćivanje plaća i svih ostalih naknada 
radnicima. Na njegovo mjesto se imenuje Amra Karahasanović, u javnosti pozantog pjevača 
grupe, bez ikakvog radnog iskustva u struci iako prema odredbama statuta isti mora omati 
minimalno 8 godina radnog iskustva u struci, od čega minimalno pret godina na rukovodnim 
poslovima. Iako su se zapsolenici organizvoani u sindikat usprotivili postavljanju ovakivh 
kadorvskih promašaja niti resorni ministar niti Skupština preduzeća nije uvažila tu činjenicu 
nego su nastavili da provode stranačke naloge na štetu ovog preduzeća. I omogučili tom vd 
NO da i dalje radi po principu političkih naloga i do sada uspješno preduzeće imenovanjem 
na odgovone pozicije osoba koje nemaju niti znanje niti zvanje, za tako odgovorne poslove. 
Tako je novi vd NO 23.08. 2012 na jstoizvršnog direktra za pravne i finansijske poslove 
imenovao Elvisa Rašidovića, o zanimanju inžinjer hemijske tehnologije. Iako po statutu 
preduzeća na tu poziciju može imenovati samo dipl. pravnik ili dipl. ekonomista sa pet godina 
radnog iskustva od čega najmanje 3 godine na rukovodnim poslovima. Također na mjestu 
izvršnog direktora za proizvodnju novi v.d. NO imenovao je Omeragić Nezira bez ikakvog 
radnog iskustva jer isti radi na ugovoru o djelu u Općini Centar. Ovo je jedna šira 
problematika. Međutim poštujući vrijeme samo ću još navesti par stvari. Problem izrade 
duplih pečata, nadalje imamo kršenje zakona po mnogo osnova. Ja sam to sve naveo ovdje i 
dostavit ću vam u pisanoj formi. ja ovom prilikom pozivam istražne i oragane gonjenja da uđu 
u ovom komunalno preduzeće i ispitaju sve radnje, sve pomenute nepravilnosti i nezakonite 
radnje, a također u prilogu ću dostaviti pozive na supštinu, način na koji je to rađeno, ovjera 
pečata kod notara, otpravak izvornika, Odluku o izmjenama i dopunama statuta KJP 
Poljoprivrednog dobra, Odluku o usvajanju Poslovnika o radu i tako redom. A sada ću 
iskoristiti samo priliku tri rečenice samo da pročitam, a to je ostavka gdina Sefe. Neopziva 
ostavka na mjesto vd člana NO. Dana 12.07.2013 godine uručeno mi je rješenje broj taj i taj 
kojim sam imenovan za vd člana NO KJP Poljoprivredno dobro Butmir doo Sarajevo. Istog 
dana se zahtijevalo od NO održavanje sjednice NO na kojoj se trebao razriješiti dosadašnji 
direktor i imenovati novi vd direktora društva. S obzirom na nerealne zahtijeve koji su u 
suprotnosti sa zakonom, odnosno pravilinkom o radu NO smatram da je neprihvatljiv avakav 
netransparentan rad članova NO KJP Poljoprivredno dobro Butmir doo Sarajevo. S obzirom 
na gore navedeno ovim putem dajem neopozivu ostavku na mjesto vršioca dužnosti člana 
NO u KJP Poljoprivredno dobro Butmir doo Sarajevo, te izjavljujem da ne želim učestvovati u 
radu NO pomenutog preduzeća. Sarajevo, 15.07.2013 godine. Napominjem da se radi o 
čovjeku koji je penzionisani policijski službenik i poznaje malo Zakon  i poštuje zakonitost o 
radu.” 
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Dopredsjedavajući Ivan Brigić: “Sve vas još jednom pozdravljam. Nadao sam se da su 
završena poslanička pitanja i inicijative pošto je nekoliko nas odavde bilo na posebnom 
sastanku Komisije u Domu naroda za usaglašavanje pitanja vitalnog nacionalnog interesa. 
Zato ću veoma kratko postaviti jedno pitanje i jednu iniciajtivu. 
Pitanje gdinu ministru Petroviću da mi odgovori šta radi, da li još uvijek postoji i kakve 
rezultate postiže i koje akcije poduzima odjeljenje za zaštitu imovine Kantona Sarajevo? 
Koliko ja znam, ustvari to je za Registar imovine. Koliko ja znam takvo odjeljenje postoji, u 
njemu je nekada radilo 3 zapsolenih, a nikada od kako sam u Skupština Kantona Sarajevo, 
to mi je drugi mandat nisam vidio nikakvu ni informaciju ni bilo šta vezano za rad tog 
odjeljenja a znam da postoje ogromni problemi kada se radi o imovini Kantona, njenoj 
uknižbi u zemljišne knjige, oduzimanju od lica koja su uzurširala tu imovinu, itd da ne 
navodim. Molio bih pismenu informaciju i detaljnu. Možda i otvorimo raspravu o tom pitanju. 
I drugo, inicijativa. Pošto sam nekoliko puta pokušavao da intervenišem kod premijera, ili se 
nismo razumjeli, ne znam o čemu se radi, pa ću sada postaviti pitanje koje će dovesti do 
toga da dobijem konačno odgovor na to pitanje. Radi se o sljedećem. U svom Espozeu 
prilikom preuzimanja mandata gospodin Zeljković je izjavio, koliko se sjećam, nije to citat, da 
je borba protiv kriminala i korupcije, apsolutni prioritet nove Vlade. I uz to je dodato da će 
Vlada pripremiti poseban akcioni program za suzbijanje kiminala i korupcije. Niti je borba 
protiv kriminala i korupcije postala apsolutni prioritet, niti je donesen bilo kakav akcioni 
program. Pa ja sada pretvaram svoje pitanje u inicijativu Vladi Kantona da formira Akcioni 
progrqam za borbu protiv korupcije, ne s nadom da će se nešto za ovu godinu i nešto dana 
uraditi, nego s nadom da će se sačiniti jedan model saradnje i koordinacije institucija u 
kantonu u ovom području borbe protiv korupcije. I molio bih da me Vlada informiše o sudbini 
te inicijative.” 
 
Poslanik Predrag Kojović: “Zahvaljujem predsjedavajuća. Ja ću pokušati zaista ispod tri 
minuta. Mislim da i broj pitanja i vrsta pitanja koaj smo imali u ovom vladinom satu, zaista 
pokazuje da je prethodna pauza od dva mjeseca bila potpuno neopravdana što se tiče 
suštinski i da je rezultat jednog zaista neodgovornog komformizma. Iako se Vlada uglavnom 
bavi rashodovnom stranom budežta, moje pitanje vezano je za nešto što ja smatram u 
prihodovnu stranu budžeta a to je jedna industrijska grana koja pokazuje određeni imunitet, 
otpor prema recesiji. Turizam koji je zaista vrlo usšješan u Sarajevu. Naš grad je lijep, ljudi 
su jako ljubazni i naravno sasvim sigurno festivali koji se održavaju u gradu doprinose svemu 
tome. I upravo za vrijeme trajanja tog festivala u medijima elektronskim se pojavio jedan 
snimak u kome se pokazuje kako jedna grupa revizora nema druge riječi, napada jednu 
grupu stranaca koji su se našli u vozilu javnog prevoza. I ja se sada neću baviti opisivanjem 
tog događaja za koji možete pogledati snimak tog događaja na internetu. Ali ću ga opisati, 
bahat i nasilnički, a oni koji ne misle da ova kvalifikacija opravdana, mogu sami pogledati ili 
ocijeniti. Ja znam jako puno građana se javilo i reagovalo jer su to dožvijeli kao na neki način 
napad na svoju sopstvenu gostoprimljivost i ugled koji imaju o sebi. I vijest je bila svuda. I 
znam također da je ministar Bubica par dana nakon toga, reagovao i dao izjavu da su u 
Grasu poduzete određene mjere protiv ljudi koji su to uradili. Ali taj njegov odgovor nije u 
medijskom smislu tretiran na isti način, kao ova prva negativna vijest. Pa bih ja molio, ako bi 
mogao ministar Bubica i meni i građanima reči koje su mjere podzete protiv tih ljudi i koji je 
konačan rezultat svega toga? Hvala.”  
 
Poslanik Selma Filipović: “Poštovani građani Kantona Sarajevo poštovane kolegice i 
kolege zatupnici, uvaženi članovi Vlade, koristim priliku da vas ljubazno podzravim i prije 
nego što postavim pitanje, imam potrebu da vas upoznam sa određenim aktivnostima koje 
zaslužuju pozornost. 
SBB BIH uvijek pristupa stvarnim problemima sa ciljem da se oni identifikuju,  planski 
pokušaju prevazići i na kraju otklone. Mi smo u saradnji sa nevladinim organizacijama 
pokernuli inicijativu za otpočinjanje procesa rješavanja problema pasa lutalica i njihovog 
smještaja u objekte, azile. Tom prilikom smo skupili preko 7000 potpisa građana Kantona 
Sarajevo. Što je tadašnja koaliciona vlast SDA – SDP preuzela te na svoj način pokušala 
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realizirati bez da se konsultira sa stručnim i educiranim ljudima iz te oblasti. Tako da kao 
rezultat svega toga imamo nekvalitetno riješen sisitem azila u Kantona Sarajevo. Naročito 
imajući u vidu da se jedan od objekata nalazi i van Kantona Sarajevo, to je u Prači. Ovakva 
situacija nas nije obeshrabrila pa samo u saradnji sa nevladinim sektorom sačinili i 
prezentirali svim predstavnicima lokalne vlasti dokument pod nazivom Strategija rješavanja 
pasa lutalica u FBIH. Na žalost niti kantonalna a niti FBIH nisu u svojim budžetima predvijedli 
sredstva za realizaciju ove strategije. U međuvremnu se u problem rješavanja uključila i 
britanska nevladina organizacija „Dog's trust“ i obezbiejdila sredstva za realizaciju jednog 
segmenta iz strategije. Tj uspjela je provesti u djelo ono što je rezultat rada domaće pameti 
stručnjaka i ljubitelja životinja. Poznato vam je da je tokom juna o.g. realizirana akcija 
besplatne sterilizacije vlasničkih pasa i pasa lutalica u Kantona Sarajevo, a sa ciljem 
humanog smanjenja broja nevlasničkih pasa, i stavljanja situacije sa psima u dužem periodu 
pod punu kontrolu. Tako da je ovaj projekat, a opet bez potdrške i kantonalne i federalne 
vlasti uspješno realiziran putem konzorcija koji su sačinjavali Veterinarski fakultet, KVS, 
privatne veterinarske stanice i članovi udruženja „Prijatelji životinja“ te je tokom mjeseca juna 
uspješno sterilizirano 3000 jedinki. Ako uzmemo u obzir činjenicu da od jednog parnjaka za 
šest godina nastane 67.000 novih jedinki, onda i sami možete zamisliti koja je važnost ovog 
projekta. Ovom prilikom, ne mogu a da ne iznesem doprinos Veterinarskog fakulteta lokalnoj 
zajednici. Svi znamo da je uloga fakulteta u društvu prevashodno edukativna, ali svjesni 
činjenice kompleksnosti situacije u kojoj se nalazimo, aktivno smo se uključili u realizaciju 
ovog projekta. Veliku ulogu u provođenju zacrtanog imali su studenti Veterinarskog fakulteta 
i ja im se ovom prilikom iskreno zahvaljujem na njihovom ljudskom i profesionalnom 
angažmanu, na uspješnoj realizaciji svih aktivnosti iz projekta. Također iskazujem veliku 
zahvalnost Fondaciji „Dog's trust“ koja je omogućila finansijska sredstva za pokriče 
materijalnih troškova, a samim tim omogućila našim građanima bezbjedniji život, a našim 
studentima neophodna znanja i vještine iz oblasti veterinarske mediicne. Na kraju, ovaj 
projekat je pokazao i dokazao da mladi ljudi imaju volje i sposobnosti da na profesionalan i 
krajnje humane načine realiziraju obaveze i zadatke koji im se postave, i da je ono što im je 
potrebno, jeste više šanse da to pokažu. 
Sada podnosim jednu inicijativu a to je veliki broj građan Kantona Sarajevo mi se obratio sa 
molbom da ponovo iniciramo održavanje tematske sjednice Skupština Kantona Sarajevo sa 
samo jednom tačkom dnevnog reda. a to je Sigurnost u Kantonu Sarajevo. Misle da bi 
održavanje ovakve sjednice bilo prijeko potrebno kako bi se jasno i odgovorno utvrdio stepen 
sigurnosi života u Kantonu Sarajevo a svjedoci smo izuzetnog povećanja nasilja. O čemu 
svjedoće dnevni izvještaji upotrebe vatrenog oružja, oružane pljačke, otuđivanje imovine, te 
svakodnevni napadi na građane Kantona Sarajevo. Te dale jasne i konkretne mjere uz 
finansijsku podršku sa rokovima za saniranje ove situacije. Kanton Sarajevo sigurnim 
stopama ide u eskalaciju nasilja i naš neaktivan odnos prema ovoj problematici bi nas 
mogao skupo stajati. To je inicijativa.  
I imam jedno pitanje. Molim ministra MUP-a Kantona Sarajevo da mi odgovori koje i kakve 
mjere je Ministarstvo unutršanjih poslova pokrenulo na sprječavanju nabavljanja, nošenja i 
upotrebe automatskog oružja na prostoru Kantona, a svjedoci smo velike i česte upotrebe 
ove vrste naoružanja među mladim ljudima u kantonu. Hvala.” 
 
  
Poslanik Kenan Ademović: “Poštovana predsjedavajuća, dopredsjedavajući, poštovani 
premijeru, ministri, kolege zastupnici, gosti, poštovani građani Kantona Sarajevo, sve vas 
pozdravljam u svoje ime i u ime SBB-a. Ja imam dva pitanja i jednu inicijativu. 
Prvo pitanje, molim pretpostavljam da je  Ministarstvo pravde da mi da tumačenje definicije 
„Vlada u tehničkom mandatu“. I koje su ovlasti iste. 
Drugo pitanje je upućeno Vladi Kantona Sarajevo. Da li je ova Vlada na čele sa SDA ne 
dajući redovno plate sudovima i Tužilaštvu u Kantonu Sarajevo želi da politički utiče na 
istrage ili ishode istrage i presude, a istrage koje će valjda pokrenuti poslije 20 godina. A koje 
bi trebale da daju odgovore ko je zloupotrijebio položaj, i ko je isisao novac, tj pokrao novac 
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iz JP Kantona Sarajevo. I ko je zloupotrijebio položaj od strane premijera, ministara, članova 
uprave, NO, zastupnika od 1996 do danas i da se odgovori na sljedeća pitanja: 
Ko je kriv za milionski gubitak Grasa, da li će iko odgovarati za štetni ugovor Green oli koji je 
oštetio Gras u milionskom iznosu, ko je kriv za dugovanje VIK-a, šta se desilo za željezom u 
vrijednosti 300, 400 hiljada maraka, za koje se ne zna gdje je otišao a pao je sa krova kada 
je prošle zime, šta je sa parama iz Merhameta, Domovi zdravlja, ZZO, bolnice i novac koji je 
dolazio u toku rata za pomoć BIH.  
Što se tiče inicijative pokrečem inicijativu prema Vladi da ispita kako je moguće da je Gras 
ukinuo autobusku liniju prema Ahatovićima. Da li je ovo menadžment Grasa uz odobrenje 
Vlade želi da dovede Gras pred stečaj, tj. Likvidaciju namjerno kako bi se pokazalo da Gras 
ne želi da vozi za Ahatoviće ili druga rubna naselja. I da Centrotrans bilizak SDA preuzme 
ovu liniju. Tražim od Vlade da odmah uz koordinaciju sa menadžmentom Grasa ponovo 
uspostavi liniju prema Ahatovićima.” 
 
 
Poslanik Hošić Mujo: “Tražim da se Skupština izjasni o mojoj inicijativi za održavanje 
vanredne Skupštine u septembru mjesecu sa izvještajem komunalnih preduzeća. Jedan 
stvar. Znači tražim da se Skupština izjasni o tome. 
Drugo ja bih ovaj put zamolio medije da ne prozivaju ministra Petrovića i SDU da je ministar 
Petrović donio odluku o poskupljenju vode. Odluku o poskupljenju vode donijela je Vlada. I 
sugestija ovoj Vladi kojoj ja nekada dajem podršku, nekada ne dajem podršku, apro po 
ovoga što je gospodin Rađo govorio, ja neću ponavljati neke stvari. Ali je istina da su ovoga 
momenta u opticaju dva pečata. Vi pravnici znate da statut svake firme reguliše izgled oblik i 
sadržaj pečata. Nemojte uništavati pozitivne firme, evo ja sugerišem i premijeru i ministru 
privrede da provjere da li novi NO poljoprivrednog dobra koristi pečat nema niti broj 1 niti broj 
2 kako je predviđeno statutom. A da tzv. stari NO ima legalni pečat. “ 
 
Poslanik Eldar Čomor: “Uvažena predsjedavajuća, dopredsjedavajući, premijeru, članovi 
Vlade, kolegice i kolege zastupnici, gosti, građani Kantona Sarajevo, Esselamu alejkum i 
dobar dan. Ja imam jednu inicijativu koju upućem Kantonalnoj upravi za inspekcijske 
poslove. I ovu inicijativu pokreće da se izvrši inspekcijska kontrola legalnosti izgradnje farmi 
pilića u naseljima Duranovići i Koloča u Općini Hadžići. U posljednje vrijeme su mi se u sve 
više navrata obraćali građani u ova dva naselja govoreći na sumljivu legalalnost izgradnje 
anvedneih objekata. A osim toga iz tih objekata u naseljima šire se nesnosan smrad 
pogotovo u ljetnom periodu. A izgrađeni objekti ne zadovoljavaju niti minimum potrebnih 
uslova za zaštitu životne sredine i okoline. Naime, dobar dio tih objekata se nalazi u strogo 
naseljenim područjima blizu domova građana. Fekalije se ispuštaju u obližnji potok pa se čak 
jedan takav objekat nalazi u strogom komšiluku područne OŠ „Hilmi ef. Šarić“. Tražim da se 
izvrši ova kontrola i da nam se dostavi cjelovita informacija.” 
 
Dopredsjedavajući Naser Nabil: “Mislim da je preduzeće VIK već dugo vremena uzurpira i 
maltretira građane Kantona Sarajevo sa neredovnim snadbijevanjem građana sa vodom. Ja 
ne znam ko je dao pravo tom preduzeću da može maltretirati građane s obzirom da iza 
ponoći na žalost u većini dijelova grada Kantona Sarajevo nema vode. To se dešavalo isto 
tako tokom Ramazana mjeseca. Bez obzira na sve, sa takvom drskošću, toliko, pa oni mogu 
zavrnuti slavinu da vi nemate vodu, ne pitajući ni kada treba građanima vode, ni zbog čega. 
A ministar Petrović i Vlada nagrađuju ih i poskupljuju cijenu vode. I to ne za 20% nego 42%. 
Ja razumijem da je globalno pitanje voda. I budući ratovi će se voditi oko vode. Ali da li je 
interes da mi vršimo uštedu vode i obnovu te već trule, dotrajale infrastrukture vezano za 
VIK, ili udar na džep oanko veoma osiromašenih građana Kantona Sarajevo? Da li je to u 
skladu sa Ustavom, da li je to diskriminirajuća odluka ili ne, mislim da Vlada ponovno bi 
trebala razmotriti odluku o utvrđivanju cijene vode na području Kantona Sarajevo. To je 
jedna stvar. 
Druga stvar, evo na ovoj sjednici imamo 14 tačaka vezano za programe rada i finansijsko 
poslovanje komunalnih javnih ustanova, fondova, preduzeća kako želite nema smisla da u 
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zadnjem kvartalu svake godine mi razspravljamo o nešto što je već odrađeno. Tražio sam tri 
puta, evo četvrti put tražim da ipak izvještaji, evo tražim od Vlade da pošalje dopis svim tim 
JKP da dostavve svoje finansijske izvještaje i programe rada tokom januara – februara 
mjeseca, znači početkom godine da bi mi mogli o tome raspravljati barem tokom prvog 
kvartala svake kalendarske godine. Suvišno je da da danas imamo 14 tačaka gdje ćemo 
raspravljati o nešto što je već završeno. Šta imamo, kakve koristi imamo šta ćemo 
raspravljati o programima rada za 2013 kada smo već na kraju 2013 godine. Molim 
premijera, molim vas da pošaljete dopis svim javnim komunalnim firmama, ustanovama, 
fondovima, da blagovremeno dostave izvještaje da bi mogli mi kao Skupština blagovremeno 
raspravljati i donositi određene odluke. Toliko s moje strane. Hvala vam lijepo.” 
 
Poslanik Esed Radeljaš: “Pozdravljam sve prisutne kao i građane koji nas prate putem 
malih ekrana. moja inicijativa je upravo vezana za ovo što je podsjetila i kolegica Segmedina. 
Znači, nemajući namjeru da se miješam u sudstvo, niti mi to niti imam namjeru ali želim 
ovdje javnosti i građanima da kažem. Sudija Ćosić Efrajim, Stupar Braco kao izvršitelj i 
Snežana Malešević na odluku o privremenu mjeru UO na čelu čijem sam ja su donijeli pored 
što je sudinica Nermina Sijarčić dva puta odbila tu privremenu mjeru, donijeli su odluku, 
razlog su našli samo zbog ne primanja naknade koju ima UO. To im je glavni razlog zbog 
čega su donijeli odluku. Iako paralelno ima parnica koju vode. Znači ima sud koji će dokazati 
ako su u pravu pa će retroaktivno isplatiti sve ako budu u pravu. Hoću da kažem koliko je 
sud znači govorim svoje mišljenje, nezavisan, što pričaju neovisan i samostalan, da nije 
tačno i tražim od disciplinskog tužioca i VSTV da se umiješaju u ovaj postupak, a gđici 
Segmedini ću reći da nije još konačno to. Ima još rješenje o izvršenju. Znači ne može se 
nešto tražiti što je unaprijed. Mora rješenje o izvršenju, pa kada to dođe onda možemo pričati 
o onome o čemu ste vi govorili. I ne upućuje se ZZO nego Vladi. Vlada je postavila i ovaj UO 
i onaj UO. Znači Vlada je ta koja će riješiti a ne ZZO. Hvala.” 
 
Predsjedavajuća Mirjana Malić: “Dakle, ja sam u ime Kluba zastupnika SDP-a u Skupština 
Kantona Sarajevo u prilici da uputim pitanje za doktora Damira Marjanovića, ministra za 
obrazovanje, nauku i mlade u ostavci. U akademskoj zajednici već je dobrano poznato da je 
nedavno donesen i status UNSA, taj koji sadrži više spornih članova spornih po svojoj 
svrsishodnosti, spornih po tome što je u suprotnosti sa mnogbrojnim zakonima i pravnim 
aktima. Posebno mimo Evropske konvencije za zaštitu ljudskih prava i osnovnih sloboda. 
Njenim protokolima koje nas kao državu obavezuju i direktno se primjenjuju sa Ustavom BIH, 
Ustavom FBIH itd. U ovom slučaju radi se o članu 50. Statuta UNSA i javnom oglasu za 
izbor pet članova UO UNSA koji su predstavnici UNSA. Naime, potpuno suprotno svemu što 
sam prethodno navela definirani su uvjeti za izbor članova UO UNSA kojima je to propisano 
kao isključivo pravo kandidata iz redova redovnih profesora. Donošenjem ove odredbe 
postupanjem na osnovu iste, objavljivanjem Javnog oglasa za izbor članova UO, sve to 
predstavlja akt isključivanjam ograničavanja ili davanja ekskluzivne prednosti grupi osoba u 
zvanju redovnih profesora koji ima za posljedicu da članovi akademskog osoblja u drugim 
akademskim zvanjima su potpuno onemogućeni da uživaju ili ostvaraju prava i slobode na 
ravnopravnoj osnovi da budu birani u tijela upravljanja UNSA. Zašto gospodine ministre niste 
do sada, i da li namjeravate ako do sada niste poduzeti bilo šta pto bi blagovremeno 
zaustavilo grubo kršenje Ustava i konvencija o ljudskim pravima i predupredilo posljedice 
koje ovo može donijeti? Naime prema vlastitim riječima višestruko izgovorenim u javnim 
nastupima i glasilima, gospodin Marjanović je tvrdio da i pored neopozive ostavke date prije 
nekoliko mjeseci i dalje obavlja svoje dužnosti samostalno bez ičijeg upliva i u punom 
kapacitetu a pri tome donoseći i odobravajući i veoma važne odluke iz svog resora. Ovo 
pitanje vezano za isključivo pravo redovnih profesora na osnovu statuta postavljam i zbog 
toga što se članovi akademske zajednice već pripremaju da svoje zahtjeve za zaštitu od 
diskriminacije i tražeći svoje pravo upućuju relevantnim institucijama. Bojim se da ćemo onda 
zbog toga imati još veće probleme. Ja se nadam da će mi ministar u ostavci odgovoriti lično. 
Do maloprije je ovdje bio i predstavnik ministarstva trenutno nema nikoga ali pismo će biti 
upućeno. Hvala vam naljepša.” 
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Nakon iscrpljene liste prijavljenih poslanika uslijedili su odgovori članova Vlade Kantona 
Sarajevo. Prvi se za riječ javio premijer Suad Zeljković, a nakon njega odgovor su dali  
ministar zdravstva Eldan Lokmić i ministar prostornog uređenja i zaštite okoliša Zlatko 
Petrović. Nakon obraćanja ministara komentare su dali i pojedini poslanici.  
 
 

USLIJEDILA JE PAUZA U RADU SKUPŠTINE U TRAJANJU OD SAT VREMENA 
 
 
 

NASTAVAK NAKON PAUZE 
 
Predsjedavajuća  je informisala da pod tačkom 2. Informacija  o stepenu realizacije 
skupštinskih zaključaka za čiju je realizaciju zadužena Vlada Kantona Sarajevo nema 
materijala, te je podsjetila da je ministar kulture i sporta Ivica Šarić predložio da se tačka 8. 
Zakon o pozorišnoj djelatnosti razmatra prije ostalih tačaka. Skupština je prihvatila da se 
Zakon o pozorišnoj djelatnosti razmatra sljedeći. 
 
 
AD – 8. 
 
PRIJEDLOG ZAKONA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O POZORIŠNOJ 
DJELATNOSTI  
 
Prijedlog ovog Zakona poslanici su dobili uz poziv. 
 
Ministar kulture i sporta Ivica Šarić podnio je uvodne napomene i kroz svoje uvodno izlaganje 
dao je osnovne informacije oko izmjena i dopuna ovog Zakona. U kraćoj raspravi učestvovali 
su zastupnica Edina Papo i Elmedin Konaković. 
 
 
Predsjedavajuća je konstatovala da prijavljenih za diskusiju više nema pa je zaključila 
raspravu i pozvala poslanike da pristupe IZJAŠNJAVANJU O PRIJEDLOGU ZAKONA 
O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O POZORIŠNOJ DJELATNOSTI . 
 
SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (31 “ZA”) USVOJILA ZAKON O IZMJENAMA I 
DOPUNAMA ZAKONA O POZORIŠNOJ DJELATNOSTI. 
 
Nakon usvajanja Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o pozorišnoj djelatnosti  uslijedila 
je realizacija tačke 3. 
 
 
AD – 3. 
 
PRIJEDLOZI ODLUKA O: 
 
a) RAZRJEŠENJU NEZAVISNOG ODBORA ZA IZBOR I REVIZIJU POLICIJSKOG 
KOMESARA 
 
b) IMENOVANJU NEZAVISNOG ODBORA ZA IZBOR I REVIZIJU POLICIJSKOG 
KOMESARA 
 
Prijedloge odluka poslanici su dobili u dopunskom materijalu. 
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Poslanik Elmedin Konaković kao predsjednik Komisije za izbor i imenovanja i administrativna 
pitanja je podnio uvodne napomene.  
 
U raspravi koja je uslijedila učestvovali su sljedeći poslanici:  Predrag Kojović, Hadžem 
Hajdarević, Damir Čardžić, Elmedin Konaković, Dževad Hodžić, Besim Mehmedić, Mirsad 
Pindžo i Naser Nabil. 
 
Sjednica je prekinuta na ovoj tački dnevnog reda, bez izjašnjavanja o datim Prijedlozima 
odluka. Predsjedavajuća Mirjana Malić je informisala da će poslanici blagovremeno biti 
obaviješteni o nastavku 28. Radne sjednice.  
 
 

   SEKRETAR                                                                             PREDJEDAVAJUĆA                     

 SKUPŠTINE  KANTONA                                                            SKUPŠTINE  KANTONA 

Abid Kolašinac, dipl.pravnik                                                          Prof.dr Mirjana Malić 

Sastavni dio ovog zapisnika su stenografske bilješke, audio i CD snimak sjednice, koji se 
čuvaju u Službi za skupštinske poslove Skupštine Kantona Sarajevo. 
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ZAPISNIK SA NASTAVKA 28. RADNE SJEDNICE 
SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO  

ODRŽAN 09.09.2013.GODINE SA POČETKOM U 09,30 
 
 

Predsjedavajuća Mirjana Malić je otvorila nastavak 28. Radne sjednice Skupštine Kantona 
Sarajevo. 
 
Predsjedavajuća je pozdravila uvažene kolegice i kolege poslanike, kao i premijera i članove 
Vlade i sve prisutne goste; od predstavnika opština, javnih ustanova, nevladinih organizacija 
i udruženja, predstavnike Sindikata i Međunarodne zajednice, kao i predstavnike medija koji 
prate rad današnje sjednice. 
 
Prema evidenciji Službe, trenutno je prisutno 30 poslanika što je dovoljan broj za punovažan 
rad i odlučivanje.  
 
Izostanak sa ove sjednice opravdao je  dopredsjedavajući gospodin Naser Nabil. 
 

- 0 - 
 
Predsjedavajuća Mirjana Malić je podsjetila da su na prethodnom zasjedanju koje je održano 
28.08.2013.godine od dnevnog reda za 28. radnu sjednicu Skupštine Kantona Sarajevo, 
obrađene  tačke 1., 2. i 8. , te da su za današnji nastavak 28. Radne sjednice Skupštine 
Kantona Sarajevo, preostale su onda sve ostale tačke utvrđenog Dnevnog reda. Nadalje, 
predsjedavajuća je podsjetila da je  sjednica prekinuta nakon sat rasprave po tačci 3. koja se 
odnosi na Prijedlog odluke o razrješenju Nezavisnog odbora za izbor i reviziju policijskog 
Komesara, pod a) i pod b) Imenovanje Nezavisnog odbora za izbor i reviziju policijskog 
Komesara. 
 
Uslijedio je nastavak realizacije tačke 3.  
 
AD – 3. (NASTAVAK) 
 
PRIJEDLOZI ODLUKA O: 
 
a) RAZRJEŠENJU NEZAVISNOG ODBORA ZA IZBOR I REVIZIJU POLICIJSKOG 
KOMESARA 
 
b) IMENOVANJU NEZAVISNOG ODBORA ZA IZBOR I REVIZIJU POLICIJSKOG 
KOMESARA 
 
 
Prvi se za riječ prijavio predsjedavajući Komisije za izbor i imenovanja i administrativna 
pitanja poslanik Elmedin Konaković, a nakon njegovog izlaganja u raspravu su se uključili 
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Hadžem Hajdarević, Damir Čardžić i Nedžad Fazlija. Predsjedavajući Komisije poslanik 
Elmedin Konaković je zatražio pauzu od pola sata na kojoj želi sazvati Komisiju za izbor i 
imenovanja i administrativna pitanja kako bi se ova tačka povukla sa dnevnog reda sjednice.  
 
 

USLIJEDILA JE PAUZA U RADU SKUPŠTINE  
 
 
 
 
 
 

NASTAVAK NAKON PAUZE 
 
 
Poslanik Elmedin Konaković kao predsjedavajući Komisije za izbor i imenovanja i 
administrativna pitanja je dao obrazloženje za traženu pauzu i informisao o 
zaključcima koji su doneseni da hitnoj sjednici održanoj na pauzi: 
 
"Evo dužan sam izvijestiti o zaključcima ove hitne sjednice Komisije za izbor i imenovanja 
koja je jednoglasno povukla materijal sa dnevnog reda. I u sklopu svoje rasprave zatražila 
još dvije stvari. Hitan izvještaj aktuelnog Nezavisnog odbora Skupštini Kantona Sarajevo i 
hitnu intervenciju Nezavisnog odbora prema Komesaru policije u dijelu saznanja ili navoda 
ministra unutrašnjih poslova da se direktorska mjesta u kantonu prodaju za 200.000 KM. 
Tražimo da Nezavisni odbor pokrene aktivnosti prema Komesaru da se što prije takvi navodi 
provjere. Ukoliko takve stvari postoje, odgovorni hitno privedu, sankcionišu i procesuiraju."  
 
Nakon izlaganja poslanika Konakovića za riječ su se javili poslanik Faruk Efendić, Dževad 
Rađo,  Nedžad Fazlija, Adnan Solaković, Damir Čardžić, dopredsjedavajući Kemal Ademović 
i dopredsjedavajući Ivan Brigić.  
 
 
 
Uslijedila je realizacija tačke 4. 
 
 
AD – 4. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O ZADUŽENJU KANTONA SARAJEVO U IZNOSU OD 
10.000.000,00 KM 
 
Prijedlog odluke poslanici su dobili u dopunskom materijalu. 
 
 
Ministar finansija Muhamed Kozadra je podnio uvodne napomene i kroz svoje uvodno 
izlaganje dao je osnovne informacije oko ovog zaduženja. 
 
Nakon izlaganja ministra finansija predsjedavajuća  je pozvala poslanike da postave pitanja a 
zatim da se prijave za diskusiju. 
 
Pitanja za ministra postavili su poslanik Nedžad Fazlija i poslanik Hanka Vajzović.  
 
U sadržajnoj diskusiji sa mnoštvom replika i poslovničkih intervencija učestvovali su sljedeći 
poslanici:  Besim Mehmedić, Nedžad Fazlija, Mujo Hošić, Elmedin Konaković, Hanka 
Vajzović, Tarik Haverić, Adnan Solaković,   Eldar Čomor, dopredsjedavajući Kemal 
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Ademović,  Predrag Kojović, Dževad Hodžić, Damir Čardžić, Kenan Ademović,  Selma 
Filipović,  Dževad Rađo, Faruk Efendić,  Mira Jurić, Mirsad Pindžo i Izudin Bajrović.  
 
U toku rasprave napravljena je i pauza na zahtjev predsjednika Kluba poslanika SBB. 
 
Nakon rasprave, Skupštini se obratio ministar finansija Muhamed Kozadra, koji je u svom 
izlaganju pokušao dati odgovore na pitanja poslanika koje su postavili kroz diskusiju te 
razjasniti nejasnoće pojedinih poslanika.  
 
 
 
Predsjedavajuća se zahvalila ministru Kozadri i pozvala je poslanike DA PRISTUPE 
IZJAŠNJAVANJU O PRIJEDLOGU ODLUKE O ZADUŽENJU KANTONA SARAJEVO U 
IZNOSU OD 10.000.000,00 KM. 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 28 POSLANIKA I SKUPŠTINA SA 14 GLASOVA "ZA", 5 
"UZDRŽANIH" I 9 "PROTIV" NIJE DONIJELA ODLUKU O ZADUŽENJU KANTONA 
SARAJEVO U IZNOSU OD 10.000.000,00 KM. 
 
Gospodin Besim Mehmedić u ime Kluba je zatražio pojedinačno izjašnjavanje. 
 
SEKRETAR SKUPŠTINE ABID KOLAŠINAC PROVEO JE POJEDINAČNU PROZIVKU ZA 
GLASANJE I NAKON POJEDINAČNOG IZJAŠNJAVANJA "ZA" JE GLASALO 15 
POSLANIKA, 10 JE BILO "PROTIV" I 5 JE BILO "SUZDRŽANO". 
 
SKUPŠTINA NIJE DONIJELA ODLUKU O ZADUŽENJU KANTONA SARAJEVO U 
IZNOSU OD 10.000.000,00 KM. 
 
 
 
Uslijedila je realizacija tačke 5. dnevnog reda. 
 
 
 
 
AD – 5. 
 
 
PRIJEDLOG ZAKONA O IZMJENI I DOPUNAMA ZAKONA O ORGANIZACIJI I 
DJELOKRUGU ORGANA UPRAVE I UPRAVNIH ORGANIZACIJA KANTONA SARAJEVO 
– SKRAĆENI POSTUPAK 

Materijal za Prijedlog ovog Zakona poslanici su dobili u dopunskom materijalu.  

Ministrica pravde i uprave Velida Memić je podnijela uvodne napomene i nakon njenog 
izlaganja pitanja su joj postavili poslanik Nedžad Fazlija, poslanik  Faruk Efendić i poslanik  
Mujo Hošić.  

U sadržajnoj i konstruktivnoj raspravi koja je uslijedila učestvovali su sljedeći poslanici:  
Besim Mehmedić, Nedžad Fazlija, Kenan Ademović, Faruk Efendić, Mirsad Pindžo,  i 
dopredsjedavajući Kemal Ademović. 
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Predsjedavajuća je konstatovala da nema više prijavljenih pa je zaključila raspravu i 
pozvala poslanike da PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O  PRIJEDLOGU  ZAKONA IZMJENI I 
DOPUNAMA ZAKONA O ORGANIZACIJI I DJELOKRUGU ORGANA UPRAVE I 
UPRAVNIH ORGANIZACIJA KANTONA SARAJEVO. 
 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 29 POSLANIKA I SKUPŠTINA (16 "ZA", 5 "UZDRŽANIH" I 
8 "PROTIV") NIJE USVOJILA PRIJEDLOG ZAKONA O IZMJENI I DOPUNAMA ZAKONA 
O ORGANIZACIJI I DJELOKRUGU ORGANA UPRAVE I UPRAVNIH ORGANIZACIJA 
KANTONA SARAJEVO. 
 
Poslanik Elmedin Konaković je zatražio POJEDINAČNO IZJAŠNJAVANJE I NAKON 
IZJAŠNJAVANJA, 16 POSLANIKA JE GLASALO "ZA", 9 JE BILO "PROTIV" I 5 
"SUZDRŽANIH". 
 
 
Uslijedila je realizacija tačke 6.  
 
 
AD – 6. 
 
PRIJEDLOG ZAKONA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O SUDSKIM TAKSAMA - 
HITNI POSTUPAK  
 
Prijedlog ovog Zakona poslanici su dobili uz poziv za sjednicu.  
 
Ministrica pravde i uprave  Velida Memić podnijela je uvodne napomene po ovom Prijedlogu 
zakona. 
 
Nakon izlaganja ministrice Memić poslanik Nedžad Fazlija i poslanik Mirsad Pindžo su dali 
svoje komentare i time je iscrpljena lista prijavljenih poslanika za diskusiju. 
 
 
PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O  
PRIJEDLOGU  ZAKONA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O SUDSKIM TAKSAMA 
KOJE SE ODNOSE NA ODLUKU USTAVNOG SUDA. 
 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 28 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO  
DONIJELA ZAKON O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O SUDSKIM TAKSAMA.  
 
Nakon izjašnjavanja po Zakonu o sudskim taksama, pojedini poslanici su predložili da se 
sjednica prekine. Predsjedavajuća je taj prijedlog dala na glasanje i 14 poslanika je glasalo 
"za", 2 su bila "suzdržana" i 12 "protiv". Skupština je odbila prijedlog za prekid sjednice i 
uslijedila je realizacija tačke 7. 
 
 
 
AD – 7. 
 
PRIJEDLOG ZAKONA O PRENOŠENJU NADLEŽNOSTI ZA DONOŠENJE ZAKONA O 
TUŽILAŠTVU KANTONA SARAJEVO -SKRAĆENI POSTUPAK  
 
Prijedlog ovog Zakona poslanici su dobili uz poziv za sjednicu. 
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Uvodne napomene po ovom Prijedlogu Zakona podnijela je ministrica pravde i uprave  
Velida Memić. 
 
Nakon uvodnih napomena uslijedila je rasprava u kojoj su pojedini poslanici obrazložili svoje 
stavove te izrazili podršku za donošenje ovog Zakona. U raspravi su učestvovali sljedeći 
poslanici:   Esed Radeljaš, Besim Mehmedić, Damir Čardžić, Mujo Hošić, dopredsjedavajući 
Ivan Brigić, dopredsjedavajući Kemal Ademović, Kenan Ademović i Tarik Haverić. 
 
Predsjedavajuća je zaključila raspravu i pozvala poslanike da pristupe izjašnjenju o 
PRIJEDLOGU ZAKONA O PRENOŠENJU NADLEŽNOSTI ZA DONOŠENJE ZAKONA O 
TUŽILAŠTVU KANTONA SARAJEVO. 
GLASANJU SU PRISTUPILA 24 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (20 
"ZA" I 4 "SUZDRŽANA") USVOJILA ZAKON O PRENOŠENJU NADLEŽNOSTI ZA 
DONOŠENJE ZAKONA O TUŽILAŠTVU KANTONA SARAJEVO. 
 
 
Uslijedila je  realizacija tačke 9. 
 
 
AD – 9. 
 
NACRT ZAKONA O PLATAMA I NAKNADAMA ČLANOVA ORGANA UPRAVLJANJA I 
DRUGIH ORGANA  KANTONALNIH JAVNIH PREDUZEĆA 
 
 
Ministrica pravde i uprave Velida Memić podnijela je uvodne  napomene po ovom Nacrtu 
zakona.  
 
Nakon uvodnih napomena od strane ministrice pravde i uprave, uslijedila je konstruktivna 
diskusija jednog broja poslanika u kojoj su poslanici kroz svoja izlaganja ocijenili pohvalnim 
nastojanje da se uredi ova oblast. U raspravi su učestvovali sljedeći poslanici:  Enes 
Zeković, Besim Mehmedić, Mirsad Pindžo, Nedžad Fazlija Branislav Crnogorac Faruk 
Efendić 
 
Nakon rasprave, predsjedavajuća Malić je pozvala poslanike da se izjasne o zaključcima po 
ovom Nacrtu. Glasanju je pristupilo 25 poslanika i Skupština je jednoglasno (25 "za") donijela 
sljedeće Z A K LJ U Č K E: 
 

1. Utvrđuje se Nacrt zakona o izmjenama i dopunama Zakona o platama i naknadama 
članova organa upravljanja i drugih organa  kantonalnih javnih preduzeća; 

2. Javna rasprava održaće se u kantonalnim organima, jedinicama lokalne samouprave, 
naučnim i stručnim ustanova i trajaće po Poslovniku je najmanje 30 dana; 

3. Primjedbe, prijedlozi, sugestije zastupnika i mišljenja radnih tijela Skupštine 
dostavljaju se Vladi Kantona Sarajevo koja organizuje i provodi javnu raspravu. 

4. Vlada Kantona Sarajevo dužna je da nakon provedene javne rasprave podnese 
Skupštini Izvještaj o rezultatima javne rasprave koji sadrži primjedbe, prijedloge i 
mišljenja, kao i da da obrazloženje razloga zbog kojih pojedine primjedbe, prijedlozi i 
mišljenja nisu prihvaćeni u pripremi Prijedloga zakona o izmjenama i dopunama 
Zakona o platama i naknadama članova organa upravljanja i drugih organa  
kantonalnih javnih preduzeća. 

 
 
 
Uslijedila je realizacija  tačke 10. 
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AD – 10. 
 
DONOŠENJE ODLUKE U VEZI ZAHTJEVA ZA NEOPOZIVOM OSTAVKOM MINISTRA 
MINISTARSTVA ZA OBRAZOVANJE, NAUKU I MLADE DAMIRA MARJANOVIĆA 
 
Predsjedavajuća Malić je podsjetila da poslanici nisu dobili odluku jer Komisija za izbor i 
imenovanje i administrativne poslove odluku nije donijela, ali da su u svakom slučaju kao 
poslanici dobili sav ostali materijal iz kojeg je vidljivo da je i kada je neopozivu ostavku 
podnio ministar i koliko je puta insistirao da se razriješi dužnosti. Nadalje, predsjedavajuća je 
naglasila da nije ovlaštena od strane Komisije za izbor i imenovanja i administrativna pitanja 
da kao zamjenik predsjedavajućeg Komisije iznese stav same Komisije. U nastavku, 
predsjedavajuća je pozvala ministra za obrazovanje, nauku i mlade Damira Marjanovića da 
se obrati Skupštini, što je on i učinio.  
 
Nakon obraćanja ministra Marjanovića uslijedila je diskusija u kojoj su poslanici dali 
komentare u vezi neopozive ostavke ministra. U diskusiji su učestvovali:  poslanik Esed 
Radeljaš,poslanik Dževad Rađo, dopredsjedavajući Kemal Ademović, dopredsjedavajući 
Ivan Brigić, poslanik Hanka Vajzović, poslanik Hadžem Hajdarević, poslanik Besim 
Mehmedić, poslanik Eldar Čomor, poslanik Kenan Ademović, poslanik Nedžad Fazlija, 
poslanik Damir Čardžić, poslanik Mujo Hošić, poslanik Mirsad Pindžo, poslanik Amir Zukić i 
poslanik Selma Filipović.  
 
Poslanici Kluba SDP su kroz diskusiji naglasili da se o ovoj tački dnevnog reda neće 
izjašnjavati. 
 
 
 
Sekretar Abid Kolašinac dao je dodatna tumačenja po Poslovniku Skupštine: 
“Kada se čita član 201. Lice koje bira, imenuje i potvrđuje Skupština može biti smijenjeno, jer 
ne vrši dužnost u skladu da Ustavom. Znači mi pojedinačno vršimo i smjenu. Dakle možemo 
i pojedinačno vršiti i izjašnjavanje o ostavci. Ali obzirom da je ovo čin izjave volje neopozive 
ostavke apsolutno se ne može gospodinu Marjanoviću uskratiti pravo da on odstupi od 
dužnosti. Dakle, može Skupština usvojiti il ne usvojiti ostavku, gospodin Marjanović može 
podnijeti zahtjev za prestanak radnog odnosa, personalnoj službi odnosno Komisiji za izbor i 
imenovanje, dići knjižicu i otići na novo radno mjesto. Znači apsolutno ovdje ne treba praviti 
farsu od ove ostavke nego okončati ovaj postupak na najbolji način. Dalje u Poslovniku stoji 
da Komisija za izbor i imenovanje daje mišljenje povodom ostavke, u ovom slučaju nije 
dostavljeno mišljenje iz razloga što se radi o neopozivoj ostavci. Na vama je da samo primite 
k znanju i da razriješite ministra sa današnjim datumom i da potvrdite ili ne potvrdite odluku o 
imenovanju novog ministra. “ 
 
 
Prije izjašnjavanja o neopozivoj ostavci ministra Marjanovića poslanik Nedžad Fazlija ispred 
Kluba SDP je zatražio pauzu od pet minuta. 
 
 

NASTAVAK NAKON PAUZE 
 
 
 
Poslanik Nedžad Fazlija je iznio stav Kuba SDP-a po kojem se oni neće izjašnjavati o 
nepopzivoj ostavci te da nju samo treba primiti k znjanu, te da je za njih ministar Marjanović 
završio svoj mandat 21.05. kada je i podnio ostavku. 
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Predsjedavajuća je pozvala poslanike da pristupe izjašnjavanju o Zahtjevu za neopozivom 
ostavkom ministra Ministarstva obrazovanja, nauke i mladih gdina Damira Marjanovića, te 
naglasila da ukoliko se glasa Za,ostavka se prihvata, ukoliko se glasa protiv ostavka se ne 
prihvata, i ukoliko su poslanici suzdržani ne postoji stav.  
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 16 POSLANIKA OD KOJIH JE 4 GLASALO “ZA”, 1 JE BIO 
“SUZDRŽAN” I 11 “PROTIV”, DOK 8 POSLANIKA NIJE GLASALO. 
 
PREDSJEDAVAJUĆA JE KONSTATOVALA DA SKUPŠTINA NIJE DONIJELA NIKAKVU 
ODLUKU.  
 
Poslanik Besim Mehmedić je zatražio pojedinačno izjašnjavanje i Seketar Abid Kolašinac je 
proveo pojedinačnu prozivku. Molim sekretara da izvrši prozivku i pojedinačno izjašnjavanje 
zastupnika. 
 
 
Nakon pojedinačnog izjašnjavanja “ZA” ostavku su glasala 4 zastupnika, “protiv” je bilo 11, i 
“uzdržanih” 1 i kvoruma nije bilo.  
 
Nakon pojedinačnog izjašnjavanja po neopozivoj ostavci predsjedavajuća Malić je odlučila 
da prekine zasjedanje obzirom da ne postoji dovoljan broj poslanika za rad u sali. Nadalje, 
predsjedavajuća je konstatovala da ponovljeno glasanje nije validno jer nije bilo kvoruma u 
Sali. 
Rad na I nastavku 28. Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo je prekinut u 20,00 sati. 
 
 

   SEKRETAR                                                                                 PREDJEDAVAJUĆA                     

 SKUPŠTINE  KANTONA                                                            SKUPŠTINE  KANTONA 

Abid Kolašinac, dipl.pravnik                                                          Prof.dr Mirjana Malić 

Sastavni dio ovog zapisnika su stenografske bilješke, audio i CD snimak sjednice, koji se 
čuvaju u Službi za skupštinske poslove Skupštine Kantona Sarajevo. 
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ZAPISNIK SA DRUGOG NASTAVKA 28. RADNE SJEDNICE  

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 

ODRŽANOG 17.09.2013.GODINE 

 

Predsjedavajuća Mirjana Malić je otvorila 2. nastavak 28. Radne sjednice Skupštine 
Kantona Sarajevo i pozdravila uvažene kolege i kolegice poslanike, ministre i predstavnike 
Vlade i uvažene goste, predstavnike opština, javnih ustanova, predstavnike nevladinih 
organizacija i drugih udruženja, udruženja Sindikata i Međunarodne zajednice, kao i 
predstavnike medija koji prate rad današnje sjednice. 
 
Predsjedavajuća je informisala da su prema evidenciji Službe, odnosno elektronski 22 
poslanika prisutna, što je dovoljan broj za punovažan rad i odlučivanje.  
 
Izostanak sa današnje sjednice pravdali su: dopredsjedavajući Naser Nabil, poslanik Selma 
Filipović, poslanik Faruk Efendić i  poslanik Kenan Ademović. 
 
Predsjedavajuća je podsjetila da  su na prethodnim zasjedanjima, koja su održana 28.08. I 
09.09.2013.godine, obradjene tačke od 1. do 9. te da je tačka 10. razmatrana i prilikom 
izjašnjavanja po istoj, uz izraženu sumnju u glasanje, nakon pojedinačnog izjašnjavanja 
utvrđen je nedostatak kvoruma. Današnji nastavak 28. Radne sjednice Skupštine Kantona 
Sarajevo, ima preostale sljedeće tačke utvrđenog Dnevnog reda, od 10 do 28. 
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Predsjedavajuća je pozvala poslanike da se izjasne po tački 10 o neopozivoj ostavci ministra 
za obrazovanje, nauku i mlade Damira Marjanovića. Prije izjašnjavanja za riječ su se javili 
poslanik Nedžad Fazlija, poslanik Mujo Hošić, poslanik Elmedin Konaković, poslanik Hanka 
Vajzović,  poslanik Besim Mehmedić i poslanik Enes Zeković. 
 
Predsjedavajuća je konstatovala da nema više prijavljenih pa je pozvala poslanike na 
izjašnjavanje, koje je uslijedilo nakon pauze od pet minuta tražene od Kluba poslanika SDP. 
 
 
Predsjedavajuća je konstatovala da je trenutno 27 poslanika u Sali pa je pozvala sekretara 
da provede pojedinačno izjašnjavanje. 
 
Nakon pojedinačnog izjašnjavanja 14 zastupnika je glasalo “za”, 9 “protiv” i 1 
“suzdržan”. 
 
 
Uslijedila je realizacija  11. tačke dnevnog reda. 
 
 
AD – 11. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O RAZRJEŠENJU ZAMJENIKA PRAVOBRANIOCA 
PRAVOBRANILAŠTVA KANTONA SARAJEVO 
 
Prijedlog Odluke  poslanici su dobili u dopunskom materijalu. 
 
 
PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O  
PRIJEDLOGU ODLUKE O RAZRJEŠENJU ZAMJENIKA PRAVOBRANIOCA 
PRAVOBRANILAŠTVA KANTONA SARAJEVO. 
 
GLASANJU SU PRISTUPILA 24 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO 
DONIJELA ODLUKU O RAZRJEŠENJU ZAMJENIKA PRAVOBRANIOCA 
PRAVOBRANILAŠTVA KANTONA SARAJEVO.  
 
 
Uslijedila je realizacijua  tačke 12.  dnevnog reda. 
 
 
AD – 12. 
 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O PREUZIMANJU PRAVA OSNIVAČA 
FONDA KANTONA SARAJEVO "IKRE" 
 
Prijedlog Odluke  poslanici su dobili uz poziv na sjednicu. 
 
Sekretar Ministarstva za boračka pitanja Belma Adilović podnijela je uvodne napomene i dala 
poslanicima osnovne informacije oko ovog Prijedloga odluke. 
 
Nakon uvodnih napomena uslijedila je kraća diskusija u kojoj su učestvovali poslanik Zaim 
Backović,poslanik Enes Zeković, poslanik Mirsad Pindžo, poslanik Nedžad Fazlija, poslanik 
Elmedin Konaković i poslanik Hanka Vajzović. 
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PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA  PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O  
PRIJEDLOGU ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O PREUZIMANJU PRAVA OSNIVAČA 
FONDA KANTONA SARAJEVO "IKRE". 
 
SKUPŠTINA SA 17 GLASOVA “ZA” I 10 “SUZDRŽANIH”, NIJE DONIJELA ODLUKU O 
IZMJENI ODLUKE O PREUZIMANJU PRAVA OSNIVAČA FONDA KANTONA 
SARAJEVO "IKRE". 
 
Poslanik Elmedin Konaković je zatražio pojedinačno izjašnjavanje i sekretar Skupštine Abid 
Kolašinac je proveo pojedinačno izjašnjavanje.  
 
 
Poslije pojedinačnog izjašnjavanja, 17 zastupnika je glasao “za” i 11 je bilo “suzdržano”. 
 
Predsjedavajuća je konstatovala da Skupština nije donijela Odluka o izmjeni odluke o 
preuzimanju prava osnivača Fonda kantona IKRE. 
 
 
Uslijedila je realizacija tačke 13. 
 
 
AD – 13. 
 
IZVJEŠTAJ O RADU FONDA KANTONA SARAJEVO ZA STIPENDIRANJE I 
ŠKOLOVANJE DJECE BORACA, POGINULIH BORACA I POGINULIH CIVILA- ŽRTAVA 
RATA „IKRE“ SA IZVJEŠTAJEM O FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZA 2012. GODINU 
 
Izvještaj su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 
 
Direktorica Fonda IKRA Enisa Rustempašić podnijela je uvodne napomene. 
 
Nakon uvodnih napomena po Izvještaju o radu i finansijskom poslovanju Fonda IKRE, 
uslijedila je diskusija u kojoj su učestvovali: poslanik Besim Mehmedić, poslanik Predrag 
Kojović, poslanik Mujo Hošić, poslanik Amir Zukić, poslanik Zaim Backović, poslanik Enes 
Zeković, poslanik Elmedin Konaković, poslanik Nedžad Fazlija i poslanik Izudin Bajrović. 

Predsjedavajuća je konstatovala da prijavljenih za raspravu više nema pa je zaključila 
raspravu i pozvala poslanike da se izjasne o Izvještaju o radu Fonda Kantona Sarajevo za 
stipendiranje i školovanje djece boraca, poginulih boraca i poginulih civila- žrtava rata 
„IKRE“ sa izvještajem o finansijskom poslovanju za 2012. godinu. 

GLASANJU JE PRISTUPILO 29 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLAOSAVA 
(26 “ZA” I 3 “SUZDRŽANA”) USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU FONDA KANTONA 
SARAJEVO ZA STIPENDIRANJE I ŠKOLOVANJE DJECE BORACA, POGINULIH 
BORACA I POGINULIH CIVILA- ŽRTAVA RATA „IKRE“ SA IZVJEŠTAJEM O 
FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZA 2012. GODINU  

Uslijedila je realizacija tacke 14. 

 

AD – 14. 
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IZVJEŠTAJ O RADU FONDA KANTONA SARAJEVO ZA IZGRADNJU I OČUVANJE 
GROBALJA ŠEHIDA I POGINULIH BORACA, MEMORIJALNIH CENTARA I SPOMEN-
OBILJEŽJA ŽRTAVA GENOCIDA ZA PERIOD 01.01.-31.12.2012.GODINE I IZVJEŠTAJ O 
FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZA PERIOD 01.01.-31.12.2012.GODINE 
 
Izvještaj su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 
 
Sekretar Ministarstva za boračka pitanja Belma Adilović je predložila da uvodne napomene 
podnese direktor Fonda Memorijala Nurudin Džiho. 
 
U raspravi koja je uslijedila učestvovali su: poslanik Nedžad Fazlija, poslanik Adnan 
Solaković, poslanik Damir Čardžić, poslanik Elmedin Konaković, poslanik Mujo Hošić, 
poslanik Dževad Rađo i poslanik Zaim Backović. 
 
 
NAKON ISCRPLJENE LISTE PRIJAVLJENIH POSLANIKA ZA DISKUSIJU 
PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
IZVJEŠTAJU O RADU FONDA KANTONA SARAJEVO ZA IZGRADNJU I OČUVANJE 
GROBALJA ŠEHIDA I POGINULIH BORACA, MEMORIJALNIH CENTARA I SPOMEN-
OBILJEŽJA ŽRTAVA GENOCIDA ZA PERIOD 01.01.-31.12.2012.GODINE I IZVJEŠTAJ O 
FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZA PERIOD 01.01.-31.12.2012.GODINE. 
 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 29 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO 
USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU FONDA KANTONA SARAJEVO ZA IZGRADNJU I 
OČUVANJE GROBALJA ŠEHIDA I POGINULIH BORACA, MEMORIJALNIH CENTARA I 
SPOMEN-OBILJEŽJA ŽRTAVA GENOCIDA ZA PERIOD 01.01.-31.12.2012.GODINE I 
IZVJEŠTAJ O FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZA PERIOD 01.01.-31.12.2012.GODINE. 
 
 
Uslijedila je realizacija tačke 15. 
 
 
 
 
 
 
AD – 15. 
 
IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU, NA KOJE JE PREDHODNO 
DATO MIŠLJENJE OVLAŠTENOG REVIZORA, KANTONALNOG STAMBENOG FONDA 
SARAJEVO ZA 2012. GODINU 
 
Izvještaj su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 
 
Ministar stambene politike Čedomir Lukić podnio je uvodne napomene po ovom 
Izvještaju o radu i finansijskom poslovanju Kantonalnog stambenog fonda. 
 
Predsjedavajuća je konstatovala da nema prijavljenih za raspravu pa je pozvala 
POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O IZVJEŠTAJU O RADU I 
FINANSIJSKOM POSLOVANJU, NA KOJE JE PREDHODNO DATO MIŠLJENJE 
OVLAŠTENOG REVIZORA, KANTONALNOG STAMBENOG FONDA SARAJEVO ZA 
2012. GODINU. 
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GLASANJU JE PRISTUPILO 25 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (22 
“ZA” I 3 “SUZDRŽANA”) USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSKOM 
POSLOVANJU, NA KOJE JE PREDHODNO DATO MIŠLJENJE OVLAŠTENOG 
REVIZORA, KANTONALNOG STAMBENOG FONDA SARAJEVO ZA 2012. GODINU. 

 
Uslijedila je realizacija tačke 16. 
 
 
AD – 16. 
  
IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU, NA KOJE JE PREDHODNO 
DATO MIŠLJENJE OVLAŠTENOG REVIZORA, FONDA KANTONA SARAJEVO ZA 
IZGRADNJU STANOVA ZA ČLANOVE PORODICA ŠEHIDA I POGINULIH BORACA, 
RATNE VOJNE INVALIDE, DEMOBILIZIRANE BORCE I PROGNANE OSOBE ZA 2012. 
GODINU 
 
Izvještaj su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 
 
Ministar stambene politike Čedomir Lukić je podnio uvodne napomene u ime 
predlagača i nakon njegovog izlaganja poslanik Adnan Solaković je iznio stav 
Komisije za prostorno uredjenje. 
 
 
 
Poslanik Zaim Backović je u ime Kluba zatražio pauzu od pola sata. 
 
 
 

NASTAVAK NAKON PAUZE 
 
 

NAKON PAUZE, PRIJAVLJENIH ZA DISKUSIJU NIJE BILO PA JE PREDSJEDAVAJUĆA 
POZVALA POSLANIKE NA IZJAŠNJAVANJE. 

GLASANJU JE PRISTUPILO 26 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (25 
“ZA” I 1 “SUZDRŽAN”) USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSKOM 
POSLOVANJU, NA KOJE JE PREDHODNO DATO MIŠLJENJE OVLAŠTENOG 
REVIZORA, FONDA KANTONA SARAJEVO ZA IZGRADNJU STANOVA ZA ČLANOVE 
PORODICA ŠEHIDA I POGINULIH BORACA, RATNE VOJNE INVALIDE, 
DEMOBILIZIRANE BORCE I PROGNANE OSOBE ZA 2012. GODINU. 

Uslijedila je realizacija tačke 17. 

 
AD – 17. 
 
PRIJEDLOZI  ODLUKA O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I 
FINANSIJSKI PLAN JAVNIH  USTANOVA IZ OBLASTI ZDRAVSTVA I TO: 
 

1. Zavod za javno zdravstvo Kantona Sarajevo za 2013. godinu;  
2. Zavod za zdravstvenu zaštitu žena i materinstva Kantona Sarajevo za 2013. godinu; 
3. Zavod za alkoholizam i druge toksikomanije Kantona Sarajevo za 2013. godinu; 
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4. Opća bolnica „Prim. dr Abdulah Nakaš“ za 2013. godinu;  
5. „Apoteke Sarajevo“ za 2013. godinu;  
6. Zavod za sportsku medicinu Kantona Sarajevo za 2013.godinu;  
7. Zavod za zaštitu zdravlja studenata Univerziteta u Sarajevu za 2013.godinu;  
8. Psihijatrijska bolnica Kantona Sarajevo za 2013. godinu;  
9. Zavod za medicinu rada Kantona Sarajevo za 2013.godinu;  
10. Zavod za hitnu medicinsku pomoć Kantona Sarajevo za 2013.godinu; 
11. Zavod za zdravstvenu zaštitu zaposlenika MUP-a Kantona Sarajevo; 
12. JU Dom zdravlja Kantona Sarajevo 
13. Stomatološkog fakulteta sa klinikama u Sarajevu 

 
Predsjedavajuća je predložila da se po ovim programima rada i finansijskim planovima 
zdravstvenih ustanova obavi jedinstvena rasprava a izjašnjavanje pojedinačno. Skupština je 
prihvatila ovaj prijedlog. 
 
Ministar zdravstva Eldan Lokmić podnio je uvodne napomene po programima rada i 
finansijskim planovima javnih ustanova iz oblasti zdravstva.   
 
U objedinjenoj raspravi po programima rada i finansijskim planovima javnih ustanova iz 
oblasti zdravstva učestvovali su sljedeći poslanici: poslanik Tarik Haverić, poslanik Eldar 
Čomor, poslanik Esed Radeljaš, poslanik Mujo Hošić, poslanik Damir Čardžić, poslanik 
Dževad Rađo, poslanik Elmedin Konaković, poslanik Zaim Backović, poslanik Segmedina 
Srna Bajramovi i poslanik Nedžad Fazlija.  
 
 
Predsjedavajuća je konstatovala da prijavljenih za raspravu više nema pa je pozvala 
poslanike da pristupe izjašnjavanju. 
 
a) 
 
PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI 
PLAN ZA 2013. GODINU JU ZAVOD ZA JAVNO ZDRAVSTVO KANTONA SARAJEVO. 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 29 POSLANIKA OD KOJIH JE 17 GLASALO “ZA”, 6 JE BILO 
“SUZDRŽANO” I 6 JE BILO “PROTIV”. Elmedin Konaković je izrazio sumnju u glasanje i 
uslijedilo je pojedinačno izjašnjavanje, nakon kojeg je 18 poslanika glasalo “za”,6 “protiv” i 6   
poslanika je bilo “suzdržano” . 
 
Skupština je većinom glasova (18 “ZA”, 6 “PROTIV” I 6 “UZDRŽANIH”) donijela 
ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN ZA 
2013. GODINU JU ZAVOD ZA JAVNO ZDRAVSTVO KANTONA SARAJEVO. 
 

b) 

PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI 
PLAN ZA 2013. GODINU JU ZAVOD ZA ZDRAVSTVENU ZAŠTITU ŽENA I MATERINSTVA 
KANTONA SARAJEVO. 
 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 30 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (18 
“ZA”, 7 “SUZDRŽANIH” I 5 “PROTIV”) DONIJELA ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI 
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NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN ZA 2013. GODINU JU ZAVOD ZA 
ZDRAVSTVENU ZAŠTITU ŽENA I MATERINSTVA KANTONA SARAJEVO. 
 
 
c) 
 
PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI 
PLAN ZA 2013. GODINU JU ZAVOD ZA ALKOHOLIZAM I DRUGE TOKSIKOMANIJE 
KANTONA SARAJEVO. 
 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 30 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (18 
“ZA”, 6 “SUZDRŽANIH” I 6 “PROTIV”) DONIJELA ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI 
NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN ZA 2013. GODINU JU ZAVOD ZA 
ALKOHOLIZAM I DRUGE TOKSIKOMANIJE KANTONA SARAJEVO.  
 
 
d) 
 
PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI 
PLAN ZA 2013. GODINU JU OPĆA BOLNICA „PRIM. DR ABDULAH NAKAŠ“. 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 30 POSLANIKA I 17 POSLANIKA JE GLASALO “ZA”, 8 JE 
BILO “SUZDRŽANO” I 5 “PROTIV”.  
 
Poslanik Elmedin Konaković je izrazio sumnju u glasanje pa je uslijedilo pojedinačno 
izjašnjavanje nakon kojeg je SKUPŠTINA VEĆINOM GLASOVA (18 “ZA”, 5 “PROTIV” I 7 
“SUZDRŽANO”) DONIJELA ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I 
FINANSIJSKI PLAN ZA 2013. GODINU JU OPĆA BOLNICA „PRIM. DR ABDULAH 
NAKAŠ“. 
 
Poslanik Nedžad Fazlija se javio za riječ i tražio da se izjašnjavanje obavi pojedinačno za 
preostale zdravstvene institucije. 
 
 
e) 
 
PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI 
PLAN ZA 2013. GODINU JU „APOTEKE SARAJEVO“. 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 30 POSLANIKA I 18 POSLANIKA JE GLASALO “ZA”, 5 JE 
BILO “SUZDRŽANO” I 7 “PROTIV”. 
 
NAKON POJEDINAČNOG IZJAŠNJAVANJA 18 POSLANIKA JE GLASALO “ZA”, 6 
POSLANIKA  JE BILO “SUZDRŽANO” DOK JE 6 BILO “PROTIV”. 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (18 “ZA”, 6 “SUZDRŽANIH” I 6 “PROTIV”) DONIJELA 
ODLUKU O ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI 
PLAN ZA 2013. GODINU JU „APOTEKE SARAJEVO”. 
 
f) 
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PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI 
PLAN ZA 2013. GODINU JU ZAVOD ZA SPORTSKU MEDICINU KANTONA SARAJEVO. 
 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 28 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (18 
“ZA”, 5 “SUZDRŽANIH” I 5 “PROTIV”) DONIJELA ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI 
NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN ZA 2013. GODINU JU ZAVOD ZA SPORTSKU 
MEDICINU KANTONA SARAJEVO. 
 
 
g) 
 
PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI 
PLAN ZA 2013. GODINU JU KS ZAVOD ZA ZAŠTITU ZDRAVLJA STUDENATA 
UNIVERZITETA U SARAJEVU. 
 
 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 30 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (19 
“ZA”, 6 “SUZDRŽANIH” I 5 “PROTIV”) DONIJELA ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI 
NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN ZA 2013. GODINU JU KS ZAVOD ZA ZAŠTITU 
ZDRAVLJA STUDENATA. 
 
 
h) 
 
PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI 
PLAN ZA 2013. GODINU JU PSIHIJATRIJSKA BOLNICA KANTONA SARAJEVO.  
 
 
 
GLASANJU JE PRISTUPIO 31 POSLANIK I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (18 
“ZA”, 8 “SUZDRŽANIH” I 5 “PROTIV”) DONIJELA ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI 
NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN ZA 2013. GODINU JU PSIHIJATRIJSKA 
BOLNICA KANTONA SARAJEVO.  
 
i) 
 
PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI 
PLAN ZA 2013. GODINU JU ZAVOD ZA MEDICINU RADA KANTONA SARAJEVO. 
 
 
 
GLASANJU JE PRISTUPIO 31 POSLANIK I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (18 
“ZA”, 8 “SUZDRŽANIH” I 5 “PROTIV”) DONIJELA ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI 
NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN ZA 2013. GODINU JU ZAVOD ZA MEDICINU 
RADA KANTONA SARAJEVO. 
 
 
j) 
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PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI 
PLAN ZA 2013. GODINU JU ZAVOD ZA HITNU MEDICINSKU POMOĆ KANTONA 
SARAJEVO. 
  
 
 
GLASANJU JE PRISTUPIO 31 POSLANIK I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (18 
“ZA”, 8 “SUZDRŽANIH” I 5 “PROTIV”) DONIJELA ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI 
NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN ZA 2013. GODINU JU ZAVOD ZA HITNU 
MEDICINSKU POMOĆ KANTONA SARAJEVO. 
 
 
 
k) 
 
PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI 
PLAN ZA 2013. GODINU JU ZAVOD ZA ZDRAVSTVENU ZAŠTITU ZAPOSLENIKA MUP-A 
KANTONA SARAJEVO. 
 
 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 30 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (19 
“ZA”, 4 “SUZDRŽANA” I 7 “PROTIV”) DONIJELA ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI NA 
PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN ZA 2013. GODINU JU ZAVOD ZA ZDRAVSTVENU 
ZAŠTITU ZAPOSLENIKA MUP-A KANTONA SARAJEVO. 
 
 
m) 
 
PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI 
PLAN ZA 2013. GODINU JU DOM ZDRAVLJA KANTONA SARAJEVO. 
 
GLASANJU JE PRISTUPIO 31 POSLANIK I 17 POSLANIKA JE GLASALO “ZA”, 8 JE BILO 
“SUZDRŽANO” I 6 “PROTIV”.  
 
Poslanik Elmedin Konaković je izrazio sumnju u glasanje pa je uslijedilo pojedinačno 
izjašnjavanje nakon kojeg je SKUPŠTINA VEĆINOM GLASOVA (18 “ZA”, 7 
“SUZDRŽANIH” I 6 “PROTIV”) DONIJELA ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI NA 
PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN ZA 2013. GODINU JU DOM ZDRAVLJA 
KANTONA SARAJEVO. 
 
l) 
 
PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI 
PLAN ZA 2013. GODINU STOMATOLOŠKOG FAKULTETA SA KLINIKAMA U SARAJEVU. 
 
GLASANJU JE PRISTUPIO 31 POSLANIK I 16 POSLANIKA JE GLASALO “ZA”, 10 JE 
BILO “SUZDRŽANO” I 5 “PROTIV”.  
 
Poslanik Elmedin Konaković je izrazio sumnju u glasanje pa je uslijedilo pojedinačno 
izjašnjavanje nakon kojeg SKUPŠTINA SA 15 GLASOVA “ZA”, 6 “PROTIV” I 10 
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“SUZDRŽANIH” NIJE DALA SAGLASNOST NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN ZA 
2013. GODINU STOMATOLOŠKOG FAKULTETA SA KLINIKAMA U SARAJEVU. 
  
 
Nakon izjašnjavanja predsjedavajuća je predložila pauzu u trajanju od 45 minuta. 
 
 

NASTAVAK NAKON PAUZE 
 
 
Uslijedila je realizacija tačke 18. 
 
 
 
AD – 18. 
 
IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU JU DOM ZDRAVLJA KANTONA 
SARAJEVO ZA 2012. GODINU 
 
Ovaj Izvještaj su poslanici dobili u dopunskom materijalu.  
 
Ministar zdravstva Eldan Lokmić je podnio uvodne napomene po ovom Izvještaju o radu i 
finansijskom poslovanju i nakon njegovog izlaganja uslijedila je diskusija u kojoj su 
učestvovali oslanik Nedžad Fazlija, poslanik Mujo Hošić, poslanik Segmedina Bajramović 
Srna, poslanik Besim Mehmedić i poslanik Damir Čardžić. 
 
 
PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
IZVJEŠTAJU O RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU JU DOM ZDRAVLJA KANTONA 
SARAJEVO ZA 2012. GODINU. 
 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 26 POSLANIKA I SKUPŠTINA (9 “ZA”, 10 “SUZDRŽANIH” 
I 7 “PROTIV”) NIJE USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU JU 
DOM ZDRAVLJA KANTONA SARAJEVO ZA 2012. GODINU.  
 
 
 
 
 
AD 19 – AD 25. 
 
Predsjedavajuća Malić je informisala da je na redu realizacija seta izvještaja iz domena 
socijalne zaštite, od tačke 19 uključujući tačku 25, pa je predložila da ministar Muamer 
Bandić podnese objedinjene uvodne napomene i da SKupština obavi jedinstvenu raspravu 
po ovim tačkama, a da se izjašnjavanje obavi pojedinačno.   
 
 
Ministar za rad, socijalnu politiku, izbjeglice i raseljena lica Muamer Bandić je podnio uvodne 
napomene i nakon njegovog izlaganja za riječ se javio Enes Zaković. Kroz diskusiju su 
postavljena i pitanja za ministra Bandića na koja je on odmah dao odgovore.  
 
 
Predsjedavajuća je konstatovala da nema prijavljenih diskutanata pa je pozvala 
poslanike da pristupe izjašnjavanju: 
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AD – 19. 
 
a) 
 
Izvještaj o poslovanju KJU „Disciplinski centar za maloljetnike“ za 2012. godinu 
(Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2012. godinu) sa 
prilozima 
 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 28 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (27 
“ZA” I 1 “SUZDRŽAN”) USVOJILA IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU KJU „DISCIPLINSKI 
CENTAR ZA MALOLJETNIKE“ ZA 2012. GODINU SA IZVJEŠTAJEM O FINANSIJSKOM 
POSLOVANJU ZA 2012. GODINU  
 
 

b)  

PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
PROGRAMU RADA SA FINANSIJSKIM PLANOM KJU „DISCIPLINSKI CENTAR ZA 
MALOLJETNIKE“ ZA 2013. GODINU.  
 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 28 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (21 
“ZA”, 6 “UZDRŽANIH” I 1 “PROTIV”) USVOJILA PROGRAM RADA SA FINANSIJSKIM 
PLANOM KJU „DISCIPLINSKI CENTAR ZA MALOLJETNIKE“ ZA 2013. GODINU.  
 
AD – 20. 

a) 

PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
IZVJEŠTAJU O POSLOVANJU JU „TERAPIJSKA ZAJEDNICA – KAMPUS KANTONA 
SARAJEVO“ ZA 2012. GODINU SA IZVJEŠTAJEM O FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZA 
2012. GODINU.  

GLASANJU JE PRISTUPILO 27 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO USVOJILA 
IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU JU „TERAPIJSKA ZAJEDNICA – KAMPUS KANTONA 
SARAJEVO“ ZA 2012. GODINU SA IZVJEŠTAJEM O FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZA 
2012. GODINU  

b)  

PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
PROGRAMU RADA SA FINANCIJSKIM PLANOM JU TERAPIJSKA  ZAJEDNICA-KAMPUS 
KANTONA SARAJEVO ZA 2013. GODINU. 

GLASANJU JE PRISTUPILO 28 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (22 
“ZA”, 6 “UZDRŽANIH” ) USVOJILA PROGRAM RADA SA FINANCIJSKIM PLANOM JU 
TERAPIJSKA  ZAJEDNICA-KAMPUS KANTONA SARAJEVO ZA 2013. GODINU. 
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AD – 21. 
 
a) 
 
PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
IZVJEŠTAJU O POSLOVANJU JU „KANTONALNI CENTAR ZA SOCIJALNI RAD“ ZA 2012. 
GODINU SA IZVJEŠTAJEM O FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZA 2012. GODINU.  
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 28 POSLANIKA OD KOJIH JE 16 GLASALO ZA, 10 JE BILO 
UZDRŽANIH I 2 PROTIV. 
 
Poslanik Nedžad Fazlija je izrazio sumnju u glasanje i tražio pojedinačno izjašnjavanje, 
nakon kojeg SKUPŠTINA (15 “za”, 3 “protiv” i 12 “suzdržanih”) NIJE USVOJILA IZVJEŠTAJ 
O POSLOVANJU JU „KANTONALNI CENTAR ZA SOCIJALNI RAD“ ZA 2012. GODINU SA 
IZVJEŠTAJEM O FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZA 2012. GODINU.  
 
 
b)  
 
PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
PROGRAMU RADA SA FINANSIJSKIM PLANOM JU  "KANTONALNI CENTAR ZA 
SOCIJALNI RAD SARAJEVO" ZA  2013. GODINU.  
 
 

GLASANJU JE PRISTUPILO 27 POSLANIKA I SKUPŠTINA (9 “ZA” I 18 “SUZDRŽANIH”) 
NIJE USVOJILA PROGRAM RADA SA FINANSIJSKIM PLANOM JU "KANTONALNI 
CENTAR ZA SOCIJALNI RAD SARAJEVO" ZA  2013. GODINU.  

 
 
AD – 22. 
 
a) 
 
PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
IZVJEŠTAJU O POSLOVANJU KJU „PORODIČNO SAVJETOVALIŠTE“ ZA 2012. GODINU 
SA IZVJEŠTAJEM O FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZA 2012. GODINU.  
 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 27 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA  (27 
“ZA” I 1 “UZDRŽAN”) USVOJILA IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU KJU „PORODIČNO 
SAVJETOVALIŠTE“ ZA 2012. GODINU SA IZVJEŠTAJEM O FINANSIJSKOM 
POSLOVANJU ZA 2012. GODINU. 
 
b)  
 
PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
PROGRAMU RADA SA FINANSIJSKIM PLANOM KJU „PORODIČNO SAVJETOVALIŠTE“ 
ZA 2013.GODINU.  
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GLASANJU JE PRISTUPILO 28 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA  (22 
“ZA” I 6 “UZDRŽANIH”) USVOJILA PROGRAM RADA SA FINANSIJSKIM PLANOM KJU 
„PORODIČNO SAVJETOVALIŠTE“ ZA 2013.GODINU.  
 
 
AD – 23. 
 
a) 
 
PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
IZVJEŠTAJU O POSLOVANJU KJU „GERONTOLOŠKI CENTAR“ ZA 2012. GODINU SA 
IZVJEŠTAJEM O FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZA 2012. GODINU. 
 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 28 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA  (22 
“ZA” I 6 “UZDRŽANIH”) USVOJILA IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU KJU „GERONTOLOŠKI 
CENTAR“ ZA 2012. GODINU SA IZVJEŠTAJEM O FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZA 
2012. GODINU. 
 
 
b)  
 
PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
PROGRAMU RADA SA FINANSIJSKIM PLANOM KJU „GERONTOLOŠKI CENTAR“ ZA 
2013.  GODINU.  
 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 28 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA  (20 
“ZA” I 8 “UZDRŽANIH”) USVOJILA PROGRAM RADA SA FINANSIJSKIM PLANOM KJU 
„GERONTOLOŠKI CENTAR“ ZA 2013.  GODINU. 
 
 
 
AD – 24. 
 
a) 
 
PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
IZVJEŠTAJU O POSLOVANJU KJU "DOM ZA DJECU BEZ RODITELJSKOG STARANJA" 
ZA 2012.GODINU SA IZVJEŠTAJEM O FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZA 2012. 
GODINU.  
 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 27 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA  (22 
“ZA” I 5 “UZDRŽANIH”) USVOJILA IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU KJU "DOM ZA DJECU 
BEZ RODITELJSKOG STARANJA" ZA 2012.GODINU SA IZVJEŠTAJEM O 
FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZA 2012. GODINU.  
 
 
 
b)  
 
PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
PROGRAMU RADA SA FINANSIJSKIM PLANOM KJU „DOM ZA DJECU BEZ 
RODITELJSKOG STARANJA“ ZA 2013.  GODINU.  
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GLASANJU JE PRISTUPILO 28 POSLANIKA I SKUPŠTINA NIJE DOVOLJNOM VEĆINOM 
(16 “ZA” I 12 “SUZDRŽANIH”) GLASALA ZA PREDLOŽENI PROGRAM RADA SA 
FINANSIJSKIM PLANOM KJU „DOM ZA DJECU BEZ RODITELJSKOG STARANJA“ ZA 
2013.  GODINU.  
 
 
 
 
AD – 25. 

a) 

PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
IZVJEŠTAJU O POSLOVANJU KJU „DOM ZA SOCIJALNO ZDRAVSTVENO 
ZBRINJAVANJE OSOBA SA INVALIDITETOM I DRUGIH OSOBA“ ZA 2012. GODINU SA 
IZVJEŠTAJEM O FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZA 2011. GODINU. 

GLASANJU JE PRISTUPILO 27 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA  (20 
“ZA” I 7 “UZDRŽANIH”) USVOJILA IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU KJU „DOM ZA 
SOCIJALNO ZDRAVSTVENO ZBRINJAVANJE OSOBA SA INVALIDITETOM I DRUGIH 
OSOBA“ ZA 2011. GODINU SA IZVJEŠTAJEM O FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZA 2012. 
GODINU. 

b)  

PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
PROGRAMU RADA SA FINANSIJSKIM PLANOM KJU „DOM ZA SOCIJALNO 
ZDRAVSTVENO ZBRINJAVANJE  OSOBA SA INVALIDITETOM I DRUGIH OSOBA“ ZA 
2013. GODINU. 

GLASANJU JE PRISTUPILO 28 POSLANIKA I SKUPŠTINA (15 “ZA”, 13 
“SUZDRŽANIH”) NIJE USVOJILA PROGRAM RADA SA FINANSIJSKIM PLANOM KJU 
„DOM ZA SOCIJALNO ZDRAVSTVENO ZBRINJAVANJE  OSOBA SA INVALIDITETOM I 
DRUGIH OSOBA“ ZA 2013. GODINU 
 
 
 
AD – 26. 
 
IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU SANKCIJA U KANTONU SARAJEVO ZA 2012.GODINU 
 
Ovaj Izvještaj su poslanici dobili uz poziv za sjednicu, a uvodne napomene podnijela je 
ministrica pravde i uprave Velida Memić. 
 
Nakon uvodnih napomena uslijedila je konstruktivna diskusija u kojoj su učestvovali: poslanik 
Besim Mehmedić, poslanik Adnan Solaković, poslanik Zaim Backović i dopredsjedavajući 
Kemal Ademović. 
 
 
NAKON RASPRAVE PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE 
IZJAŠNJAVANJU O IZVJEŠTAJU O IZVRŠENJU SANKCIJA U KANTONU SARAJEVO ZA 
2012.GODINU. 
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GLASANJU JE PRISTUPILO 28 POSALNIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (24 
“ZA”, 4 “SUZDRŽANA”) USVOJILA IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU SANKCIJA U KANTONU 
SARAJEVO ZA 2012. GODINU. 
 
 
Dopredsjedavajući Kemal Ademović je predložio Skupštini sljedeću inicijativu: 
“Zadužuje se Vlada da sačini prije svega analizu i elaborat o uspostavi komunalne policije 
vodeći pri tom računa da novoformirana JU ili inspekcija ima potrebne ovlasti za vršenje 
inspekcijskih poslova u komunalnoj djelatnosti da nadomjesti postojeće nedostatke bez novih 
upošljavanja dakle reorganizacijom bez novih upošljavanja, reorganizaciju.“ 
GLASANJU JE PRISTUPILO 28 POSLANIKA I 23 POSLANIKA SU PODRŽALA 
INICIJATIVU DOK JE 5 BILO “SUZDRŽANO”, DAKLE SKUPŠTINA JE VEĆINOM 
GLASOVA DONIJEA SLJEDEĆI ZAKLJUČAK: 
 
“Zadužuje se Vlada da sačini prije svega analizu i elaborat o uspostavi komunalne policije 
vodeći pri tom računa da novoformirana JU ili inspekcija ima potrebne ovlasti za vršenje 
inspekcijskih poslova u komunalnoj djelatnosti da nadomjesti postojeće nedostatke bez novih 
upošljavanja dakle reorganizacijom bez novih upošljavanja, reorganizaciju.”  
 
 
AD – 27. 
 
IZVJEŠTAJ O STANJU U OBLASTI ZAPOŠLJAVANJA U KANTONU SARAJEVO ZA 
2012.GODINU 
 
 
Ovaj Izvještaj su poslanici dobili uz poziv za sjednicu.  
 
Ministar za rad, socijalnu politiku, raseljena lica i izbjeglice Muamer Bandić podnio je uvodne 
napomene po ovom Izvještaju. 
 
 
PRIJAVLJENIH ZA DISKUSIJU NIJE BILO PA JE PREDSJEDAVAJUĆA POZVALA 
POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O IZVJEŠTAJU O STANJU U OBLASTI 
ZAPOŠLJAVANJA U KANTONU SARAJEVO ZA 2012.GODINU. 
 
 
GLASANJU SU PRISTUPILA 24 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (21 
“ZA”, 3 “UZDRŽANA”) USVOJILA IZVJEŠTAJ O STANJU U OBLASTI ZAPOŠLJAVANJA U 
KANTONU SARAJEVO ZA 2012.GODINU. 
 
 
AD – 28. 
 
STUDIJA O ZDRAVSTVENOM STANJU STANOVNIŠTVA, HIGIJENSKIM PRILIKAMA I 
ZDRAVSTVENOJ DJELATNOSTI U KANTONU SARAJEVO U 2012. GODINI, SA 
MIŠLJENJEM MINISTARSTVA ZDRAVSTVA I PRIJEDLOGOM MJERA ZA 
POBOLJŠANJE ZDRAVSTVENOG STANJA STANOVNIŠTVA I HIGIJENSKIH PRILIKA 
NA KANTONU SARAJEVO 
 
Materijal su poslanici dobili uz poziv za sjednicu.  
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Ministar zdravstva Eldan Lokmić je podnio uvodne napomene po ovoj Studiji i nakon 
njegovog izlaganja u diskusiju su se ukjučili poslanik Mujo Hošić, poslanik Zaim Backović, 
dopredsjedavajući Kemal Ademović i poslanik Besim Mehmedić. 
 
Predsjedavajuća je zaključila raspravu nakon što je konstatovala da prijavljenih više 
nema i uputila čestitke direktorici na preciznim preporukama.  
 
PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
STUDIJI O ZDRAVSTVENOM STANJU STANOVNIŠTVA, HIGIJENSKIM PRILIKAMA I 
ZDRAVSTVENOJ DJELATNOSTI U KANTONU SARAJEVO U 2012. GODINI, SA 
MIŠLJENJEM MINISTARSTVA ZDRAVSTVA I PRIJEDLOGOM MJERA ZA 
POBOLJŠANJE ZDRAVSTVENOG STANJA STANOVNIŠTVA I HIGIJENSKIH PRILIKA 
NA KANTONU SARAJEVO. 
 
 
 
GLASANJU JE PRISTUPILO 27 POSLANIKA I SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO 
USVOJILA NAVEDENU STUDIJU. 
 
PREDSJEDAVAJUĆA MIRJANA MALIĆ JE KONSTATOVALA DA SU ISCRPLJENE SVE 
TAČKE DNEVNOG REDA PA JE ZAKLJUČILA RAD NA 28. RADNOJ SJEDNICI 
SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO U 18,00 SATI. 
 

 SEKRETAR                                                                                   PREDJEDAVAJUĆA                     

 SKUPŠTINE  KANTONA                                                            SKUPŠTINE  KANTONA 

Abid Kolašinac, dipl.pravnik                                                          Prof.dr Mirjana Malić 

Sastavni dio ovog zapisnika su stenografske bilješke, audio i CD snimak sjednice, koji se 
čuvaju u Službi za skupštinske poslove Skupštine Kantona Sarajevo. 
 
 
 
 
 


